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1  Ανησυχία για τα εισαγόμενα κρούσματα
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-07-2020

Επιφάνεια: 263.27 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ανησυχία για τα εισαγόμενα κρούσματα
Με τον ίδιο ρυθμό αύξησης των 
κρουσμάτων του κορωνοϊού των 
τελευταίων ημερών του Ιουνίου, 
«μπήκε» και ο Ιούλιος, ένας μήνας 
που είναι κρίσιμος για την εξέλιξη 
της επιδημίας λόγω του περαιτέρω 
ανοίγματος των πυλών εισόδου της 
χώρας μας σε τουρίστες.

Χθες ανακοινώθηκαν 23 νέα 
κρούσματα της νόσου, εκ των 
οποίων έντεκα χαρακτηρίζονται 
εισαγόμενα: από τα σύνορα στον 
Προμαχώνα (4) από την Αλβανία 
(2) και από πτήσεις από το εξωτε
ρικό (4), ενώ ένα αφορά Ελληνο- 
αμερικανό που επισκέφθηκε την 
Κάρπαθο. Οκτώ νέα κρούσματα 
καταγράφηκαν από την περιφε
ρειακή ενότητα Ξάνθης, δύο στην 
Καστοριά και από ένα σε Ροδόπη 
και Αττική. Σημειώνεται ότι συ
νολικά τον Ιούνιο καταγράφηκαν 
στον ΕΟΔΥ 492 κρούσματα SARS- 
CoV-2, έναντι 326 τον Μάιο. Τα δε 
εισαγόμενα κρούσματα τριπλασι
άστηκαν τον Ιούνιο σε σχέση με

Σε περίπου δύο εβδομά
δες τα πρώτα αποτελέ
σματα από τις επιπτώσεις 
του ανοίγματος του του
ρισμού - Βάσει αυτών θα 
επανεξεταστεί η στρατη
γική περιορισμού 
διασποράς της νόσου.

τον Μάιο (από 45 σχετιζόμενα με 
ταξίδι στο εξωτερικό σε 130), γεγο
νός αναμενόμενο αφού μέσα στον 
Ιούνιο ξεκίνησε και το άνοιγμα των 
συνόρων. Στα θετικά περιλαμβά
νεται το γεγονός ότι εκτός από τα 
εισαγόμενα, τα υπόλοιπα περιστα
τικά αφορούσαν στην πλειονότητά 
τους γνωστές τοπικές εστίες (π.χ. 
Ξάνθη), και πολύ λίγα ήταν τα λε
γάμενα «ορφανά», ενώ παράλληλα 
ο αριθμός των νοσηλευόμενων σο

βαρών περιστατικών της COVID-19 
παρέμεινε σε χαμηλά επίπεδα.

Ωστόσο, οι ειδικοί δεν κρύβουν 
την ανησυχία τους για το τι θα γί
νει από εδώ και πέρα με την άφιξη 
τουριστών στη χώρα. Οπως ανέφε
ρε στην τηλεόραση του ΣΚΑΙ, ο κα
θηγητής Παθολογικής Φυσιολογίας 
Λοιμώξεων του ΕΚΠΑ Νικόλαος Σύ- 
ψας, τα πρώτα αποτελέσματα από 
τις επιπτώσεις του ανοίγματος του 
τουρισμού στην εξέλιξη της επιδη
μίας στη χώρα μας αναμένονται σε 
μία με δύο εβδομάδες, και βάσει 
αυτών θα επανεξεταστεί η στρα
τηγική περιορισμού της διασποράς 
της νόσου. Μάλιστα, ο ίδιος δεν 
απέκλεισε ακόμα και να υπάρξουν 
και ταξιδιωτικοί περιορισμοί, όπως 
ενδεχόμενο κλείσιμο των συνόρων 
με κάποιες χώρες εάν το επιβάλ
λουν τα επιδημιολογικά στοιχεία. 
Ο ίδιος πάντως χαρακτήρισε την 
εμφάνιση κρουσμάτων μεταξύ των 
τουριστών από άλλες χώρες ως μία 
ελεγχόμενη κατάσταση με δεδο

μένο ότι με τη φόρμα PLF (φόρμα 
εντοπισμού επιβατών) είναι εύκο
λη και η ιχνηλάτηση των επαφών 
ατόμων που μπορεί να βρεθούν 
θετικοί στον κορωνοϊό.

Σύμφωνα με τον κ. Σύψα, ο με
γάλος κίνδυνος παραμένει η συμπε
ριφορά των Ελλήνων κυρίως νέων, 
που δεν τηρούν όσο θα έπρεπε τα 
μέτρα προστασίας από τον κορωνο- 
ϊό, όπως έχουν δείξει τα φαινόμενα 
συγχρωτισμού σε χώρους διασκέ
δασης. Οπως ανέφερε χαρακτηρι
στικά, κακές συμπεριφορές μπορεί 
να οδηγήσουν ακόμα και στο «κλεί
σιμο» ολόκληρου νησιού.

Σύμφωνα με την έκθεση του 
ΕΟΔΥ, ο συνολικός αριθμός των 
εργαστηριακά επιβεβαιωμένων πε
ριστατικών στη χώρα μας ήταν έως 
και χθες το απόγευμα 3.432. Εννέα 
ασθενείς με COVID-19 νοσηλεύο
νται διασωληνωμένοι, ενώ χθες - 
τουλάχιστον έως αργά το απόγευ
μα- δεν κατεγράφη νέος θάνατος.

ΠΕΝΝΥ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ
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1  «Παρενέργειες» προκαλούν οι ΗΠΑ με το Remdesivir
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,10 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-07-2020

Επιφάνεια: 477.85 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• Remdesivir: Σχεδόν το σύνο
λο της παραγωγής του Remdesivir, 
της μοναδικής εγκεκριμένης θε
ραπείας σε ΗΠΑ και Ε.Ε. κατά της 
C0VID-19, εξασφάλισε η αμερικανι
κή κυβέρνηση προκαλώντας διεθνή 
κατακραυγή. Σελ. 10
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1  «Παρενέργειες» προκαλούν οι ΗΠΑ με το Remdesivir
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,10 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-07-2020

«Παρενέργειες» 
προκαλούν οι ΗΠΑ 
με το Remdesivir
Εξασφάλισαν σχεδόν ολόκληρη 
την παραγωγή του σκευάσματος

Ακόμη ένα ημερήσιο ρεκόρ νέων 
λοιμώξεων κατέρριψαν την Τρίτη 
οι ΗΠΑ, μετά την επιβεβαίωση 
48.000 νέων κρουσμάτων εντός 
24 ωρών. Οκτώ πολιτείες κατέ
γραψαν ρεκόρ νέων λοιμώξεων 
και τίποτα δεν προμηνύει ότι η 
κατάσταση θα βελτιωθεί στο προ
σεχές μέλλον. Ο δήμαρχος της 
Νέας Υόρκης Μπιλ ντε Μπλάζιο, 
αναγνωρίζοντας τη μεγάλη υγει
ονομική κρίση που αντιμετωπίζει 
η χώρα, με τα κρούσματα να αυ-

Η Γερμανία ανακοίνω
σε ότι έχει επάρκεια του 
φαρμάκου - Αυξημένα 
τα κρούσματα σε του
λάχιστον 30 πολιτείες, 
48.000 νέες λοιμώξεις 
εντός 24 ωρών.
ξάνονται σε τουλάχιστον 30 πο
λιτείες, ανακοίνωσε την αναβολή 
μέτρων χαλάρωσης, όπως η επα
νεκκίνηση της εστίασης σε εσω
τερικούς χώρους, για τουλάχιστον 
δύο εβδομάδες. Ανησυχία προκα
λούν στους αμερικανικούς υγειο
νομικούς φορείς και οι εορτασμοί 
της Ημέρας της Ανεξαρτησίας, το 
Σάββατο, με πολλούς να καλούν 
τους Αμερικανούς να παραμείνουν 
στα σπίτια τους, ενώ σε κάποιες 
πολιτείες ματαιώθηκαν ακόμα και

οι παραδοσιακές νυχτερινές ρί
ψεις πυροτεχνημάτων.

Η παγκόσμια κοινότητα κινδυ
νεύει από τη νέα έξαρση της παν
δημίας. Ομως οι ΗΠΑ εξασφάλισαν 
για τον εαυτό τους σχεδόν ολό
κληρη την παγκόσμια παραγωγή 
του σκευάσματος Remd^ivir, του 
μοναδικού που έχει λάβει έγκριση 
σε ΗΠΑ και Ε.Ε. ως θεραπεία κατά 
της COVID-19, προκαλώντας την 
οργισμένη αντίδραση υγειονομι
κών φορέων από όλο τον κόσμο. 
Οι ειδικοί κρούουν το κώδωνα του 
κινδύνου ότι αυτή η εγωιστική συ
μπεριφορά δημιουργεί ένα εξαι
ρετικό επικίνδυνο προηγούμενο, 
σε μια στιγμή που ο κόσμος έχει 
ανάγκη να μοιραστεί τις λιγοστές 
ελπιδοφόρες θεραπείες.

Ενδεικτικά, ο επικεφαλής της 
Υπηρεσίας Φαρμάκων της Δανίας 
Τόμας Σεντέροβιτς δήλωσε ότι η 
κίνηση των ΗΠΑ θέτει σε κίνδυ
νο τους Ευρωπαίους και όχι μόνο, 
χαρακτηρίζοντας τη συμπεριφο
ρά της παρασκευάστριας εται
ρείας Gilead δαεσηθς «ανάρμο
στη και παράξενη». Η Γερμανία 
με τη σειρά της ανακοίνωσε ότι 
έχει εξασφαλίσει επάρκεια του 
σκευάσματος.

Ενθαρρυντικά είναι τα νέα 
από το μέτωπο του εμβολίου της 
COVID-19, καθώς η καθηγήτρια 
Σαρά Γκίλμπερτ του Πανεπιστη
μίου της Οξφόρδης, όπου ανα
πτύσσεται το επίδοξο εμβόλιο 
AZD1222, καταθέτοντας σε κοι-

Παγκόσμια οργή προκάλεσε η αγορά 500.000 δόσεων Remdesivir, της 
μοναδικής εγκεκριμένης θεραπείας κατά της C0VID-19, από τις ΗΠΑ.

νοβουλευτική επιτροπή, δήλωσε 
ότι προκαλεί την ορθή ανοσοποι
ητική αντίδραση, κάτι εξαιρετικά 
ενθαρρυντικό. Ωστόσο, αρνήθηκε 
πεισματικά να δώσει ένα χρονοδι
άγραμμα για την κυκλοφορία του, 
τονίζοντας ότι τα πάντα εξαρτώ- 
νται από τα αποτελέσματα της τρί
της φάσης της κλινικής μελέτης, 
όπου βρίσκεται σήμερα. Επίσης, 
τόνισε ότι η Βρετανία δεν πρέπει 
να βασίζεται στην εισαγωγή εμ
βολίων από τις ΗΠΑ, καθώς κάτι

τέτοιο μπορεί να καθυστερήσει 
υπέρμετρα. Τέλος, αισιοδοξία γεν
νούν τα συμπεράσματα μελέτης 
που εκπονήθηκε στο Ινστιτούτο 
Καρολίνσκα της Σουηδίας, που 
έδειξε ότι ακόμα και άτομα που 
βρίσκονται αρνητικά στις εξε
τάσεις αντισωμάτων μπορεί να 
έχουν κάποια ανοσία έναντι της 
COVID-19, καθώς διαθέτουν ει
δικά λεμφοκύτταρα Τ, τα οποία 
αναγνωρίζουν και καταστρέφουν 
τα μολυσμένα κύτταρα.

Concentrate for solution for IV infusion

REMDESIVIR - EVA PHARMA
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1  Η Novartis, οι πάροχοι υγειονομικής περίθαλψης
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-07-2020

Επιφάνεια: 150.57 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

H Novartis, οι πάροχοι 
υγειονομικής περίθαλψης

Κύριε διευθυντά

Προκαλούν τη λογική οι από
πειρες κάποιων πολιτικών και 
δημοσιογράφων να μας πείσουν 

ότι οι, προσφάτως δημοσιευμένες 
στην αγγλική γλώσσα, αποφάσεις 
τριών Αρχών των ΗΠΑ για το σκάν
δαλο Novartte αποδεικνύουν την 
ανάμειξη πολιτικών προσώπων στο 
σκάνδαλο αυτό.

Στις αποφάσεις αυτές -της Επι
τροπής Κεφαλαιαγοράς (Securite 
and Exchange Commisnion), 
του υπουργείου Δικαιοσύνης 
(Department of hisnce) και του 
Πρωτοδικείου Νέας Υερσέης (US 
Dtetrict Court of New Jemey)- κα
ταγράφεται με απόλυτη σαφήνεια 
ότι:
- Το σχέδιο της Novartte να πα
ράσχει «ανάρμοστα πλεονεκτή
ματα και αντικείμενα αξίας» και 
«ανάρμοστες πληρωμές» αφο

ρούσε στους «παρόχους υγειο
νομικής περίθαλψης», «περιλαμ- 
βανομένων των υπαλλήλων των 
κρατικών νοσοκομείων και κλινι
κών που ελέγχονται από το κρά
τος» («Novartis Greece engaged 
in a ςτήειηε to corruptly provide 
improper benefite and τήίησς of 
value to “Health Care Provider^” 
(HCPa), including θΐηρίαςεςς of 
ςtate-owned and ςίαΐε-εοητίοίγια 
ήοςρίίαΐς and οΐίηίος»).
- Αυτοί οι «πάροχοι υγειονομικής 
περίθαλψης» ήσαν οι αποδέκτες 
αυτών των «ανάρμοστων πλεονε

κτημάτων και αντικειμένων αξίας» 
και των «ανάρμοστων πληρωμών». 
- Ιδιώτες απασχολούμενοι από αυ
τά τα νοσοκομεία και αυτές τις κλι
νικές ήσαν «ξένοι αξιωματούχοι» 
(«Individuate employed by τήεςε 
ήοςρίαςς and clinks were “foreign 
officiate” within the meaning of the 
FCPA, 15 U.S.C. § 78dd-3(f)(2)(A)».

Στις ως άνω αποφάσεις ούτε οι 
όροι «υπουργός», «υφυπουργός», 
«γενικός γραμματέας», «μέλος της 
κυβέρνησης» υπάρχουν ούτε ανα
φορά σε έγγραφα του FBI με ονό
ματα υπουργών, υφυπουργών...

γίνεται. (Οι Αρχές των ΗΠΑ που 
εξέδωσαν τις αποφάσεις αυτές έκα
ναν το λάθος να μην αναζητήσουν 
τα έγγραφα αυτά του FBI από εκεί
νους τους Ελληνες πολιτικούς και 
δημοσιογράφους που επέμεναν να 
μας διαβεβαιώνουν για την ύπαρ
ξή τους!)

Οι απόπειρες αυτές ίσως να μην 
είχαν αποτολμηθεί, αν είχε έγκαιρα 
δοθεί στη δημοσιότητα η επίσημη 
μετάφραση των περί ων ο λόγος 
αποφάσεων.

ΡΑΦΑΗΛ ΜΕΝ. ΜΑΪΟΠΟΥΛΟΣ 
Πρώην γενικός διευθυντής 

Οικονομικών ΔΕΗ
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1  ΟΜΙΛΙΑ Κ. ΜΗΤΣΟΤΑΚΗ ΣΤΟ «ΣΩΤΗΡΙΑ»: Ποιο
κοινωνικό κράτος; Δωρεές...

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

02-07-2020

Επιφάνεια: 485.73 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΟΜΙΛΙΑ Κ. ΜΗΤΣΟΤΑΚΗ ΣΤΟ «ΣΩΤΗΡΙΑ»

Ποιο κοινωνικό κράτος; Δωρεές...Β> «Ωδή» στις ιδιωτικές δωρεές,
εστιάζοντας στην ανάγκη να «βρί
σκουν τη θέση πους τους αξίζει», α- 
ποτέλεσε ο χαιρετισμός του Κυριά
κου Μητσοτάκη σε εκδήλωση για 
τη δωρεά του Ιδρύματος Σταύρος 
Νιάρχος για τη δημιουργία νέων 
κλινών ΜΕΘ. «Είναι πολλά τα πα
ραδείγματα ιδιωτικών προσφορών 
οι οποίες καθυστέρησαν ή χάθηκαν 
στον βάλτο της γραφειοκρατίας» ση
μείωσε ο πρωθυπουργός.

Αποφεύγοντας τις αναφορές πε
ρί ενίσχυσης του κοινωνικού κρά
τους ενόψει ενός πιθανού δεύτερου 
πανδημικού κύματος ανέδειξε ως 
προτεραιότητα «η κάθε ιδιωτική 
δωρεά να βρίσκει τη θέση που της α
ξίζει: Να έχει από την Πολιτεία τα 
κίνητρα για να εκπονηθεί. Και από 
τη Δημόσια Διοίκηση τις συνθήκες 
για να υλοποιηθεί». Σε αυτό τον φό
ντο, εξήγγειλε, «πολύ σύντομα η 
Προεδρία της κυβέρνησης να θέσει 
σε χρήση μια ειδική ηλεκτρονική 
πλατφόρμα». Όπως εξήγησε, «εκεί 
θα γεφυρώνονται οι ανάγκες κάθε 
φορέα του Δημοσίου με τις δωρεές 
των ιδιωτών. Και, στη συνέχεια, θα 
παρακολουθείται βήμα-βήμα η υ
λοποίηση του κοινού έργου. Έτσι, 
και ο κάθε χορηγός θα είναι σίγου
ρος για την πορεία της προσφοράς 
του, αλλά και το κράτος θα ελέγχει 
αν καλύπτονται με σωστό τρόπο τα 
κενά που υπάρχουν».

Στη σκιά δε της πολιτικής θύελ
λας που προκαλούν οι αδιαφανείς

Ωδή στους δωρητές 
από τον Κυρ. 

Μητσοτάκη, που α.πέφυγε 
να πει τι θα κάνει η 
κυβέρνηση για την 
ενίσχυση του δημόσιου 
συστήματος Υγείας και 
αρκέστηκε στην 
προαναγγελία 
ηλεκτρονικής 
πλατφόρμας όπου «θα 
γεφυρώνονται οι ανάγκες 
κάθε φορέα του Δημοσίου 
με τις δωρεές των 
ιδιωτών»

κυβερνητικοί χειρισμοί με πρόσχη
μα την πανδημία, έθεσε ως στόχο 
«τη διαφάνεια και την αποτελεσμα- 
τικότητα όλων αυτών των διαδικα
σιών».

Ο πρωθυπουργός επιχείρησε να 
βάλει στο ίδιο «μίξερ» την υπερπρο
σπάθεια του προσωπικού των δη

μόσιων νοσοκομείων με αυτονόη
τες κυβερνητικές ενέργειες για την 
αναχαίτιση της υγειονομικής κρί
σης. «Το υπουργείο Υγείας, οι διοι
κήσεις των νοσοκομείων, κυρίως οι 
γιατροί και οι νοσηλευτές μας, δού
λεψαν ασταμάτητα: Κρεβάτια που έ
μεναν κλειστά, λόγω χρόνιων ελλεί

ψεων, ενεργοποιήθηκαν αμέσως. 
Κλίνες ΜΑΦ μετατράπηκαν γρήγο
ρα σε ΜΕΘ πρακτικά, τον Ιανουά
ριο διαθέταμε 5,5 μονάδες ανά 
100.000 κατοίκους όταν ο ευρω
παϊκός μέσος όρος είναι οι 12 μο
νάδες. Σήμερα, πετύχαμε να έχου
με 7 ανά 100.000 κατοίκους»...

Τέλος, κινούμενος στο ίδιο πλαί
σιο, ισχυρίστηκε πως, «όλους τους 
προηγούμενους μήνες, το δημόσιο 
σύστημα φανέρωσε τις τεράστιες 
αλλά αναξιοποίητες δυνάμεις του. 
Η Πολιτεία απέδειξε ότι με σωστό 
σχέδιο, ανοιχτό μυαλό και τολμηρή 
διοίκηση μπορεί να τις κινητοποι
ήσει». Κ.Σ.
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1  ΠΑΡΑΜΕΝΕΙ ΕΝΕΡΓΟΣ Ο ΚΟΡΩΝΟΪΟΣ ΣΕ ΞΑΝΘΗ ΚΑΙ
ΚΑΣΤΟΡΙΑ - Διψήφιος ο αριθμός στα «εισαγόμενα»
κρούσματα

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 14 Ημερομηνία
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ΠΑΡΑΜΕΝΕΙ ΕΝΕΡΓΟΣ Ο ΚΟΡΩΝΟΪΟΣ ΣΕ ΙΑΝΘΗ ΚΑΙ ΚΑΣΤΟΡΙΑ

Διψήφιος ο αριθμός στα «εισαγόμενα» κρούσματα
ΤΗΣ ΜΑΡΟΥΛΑΣ ΠΛΗΚΑ

£§> Θεσσαλονίκη. Δεύτερη συνεχόμενη ημέ
ρα χθες που ο αριθμός των λεγάμενων «εισα- 
γόμενων» κρουσμάτων του νέου κορωνοϊού 
είναι διψήφιος, ενώ τα νέα από τα διαγνω
στικά τεστ δεν ήταν ευχάριστα ούτε για τους 
κατοίκους της Π.Ε. Ξάνθης ούτε και για τους 
κατοίκους της Π.Ε. Καστοριάς.

0 ΕΟΔΥ, ως γνωστόν, ανακοίνωσε 23 νέα 
κρούσματα του νέου κορωνοϊού στη χώρα. Α
πό αυτά, τα 10 είναι «εισαγόμενα» και εντο
πίστηκαν τα τέσσερα από διαγνωστικά τεστ 
που έγιναν σε επιβάτες πτήσεων του εξωτε
ρικού στα αεροδρόμια, δύο από τεστ που έγι
ναν σε άτομα που ταξίδεψαν στην Αλβανία 
και άλλα τέσσερα από τεστ που έγιναν στον 
μεθοριακό σταθμό του Προμαχώνα.

«Παρούσα» ηΙάνθη
Στην Π.Ε. της Ξάνθης, δυστυχώς, από την ώ

ρα που είχαμε τη νέα έξαρση της επιδημίας σε 
ορεινές περιοχές δεν υπάρχει ημέρα χωρίς να 
εντοπίζονται νέα κρούσματα από τους ελέγ
χους που γίνονται σε κατοίκους. Η μεγάλη αύ
ξηση στα διαγνωστικά τεστ που γίνονται κα
θημερινά στην περιοχή της Ξάνθης τόσο σε 
στοχευμένες κοινωνικές ομάδες όσο και σε

τυχαίο δείγμα ανέδειξαν ότι ο ιός κυκλοφο
ρεί δυναμικά σε κάποιες τοπικές κοινωνίες 
και κυρίως αθόρυβα, αφού στη συντριπτική 
τους πλειοψηφία όσοι και όσες έχουν μολυν- 
θεί από αυτόν είναι ασυμπτωματικοί Χθες ε
πιβεβαιώθηκαν άλλα οκτώ νέα κρούσματα 
στην Ξάνθη, ενώ στην Π.Ε. της Ροδόπης επι
βεβαιώθηκαν δύο.

Ανησυχία στην Καστοριά
Στην Καστοριά, που ήταν η πρώτη Π.Ε. της 

χώρας με μεγάλο επιδημιολογικό φορτίο την

εποχή της καραντίνας, ο νέος κορωνοϊός δεν 
φαίνεται να μπορεί να «ξεριζωθεί» εύκολα. Η 
περιοχή που έχει πληρώσει βαρύ φόρο σε θα
νάτους από την Covid-19 ζει πάλι μέρες αγω
νίας και ανασφάλειας, αφού δηλώνει συχνά το 
«παρών» στις λίστες του ΕΟΔΥ με τα νέα κρού
σματα. Χθες επιβεβαιώθηκαν άλλα δύο στην 
Καστοριά, ενώ από τις 24 Ιουνίου καταγρά
φηκαν συνολικά 16 κρούσματα SARS -CoV-2 
στον νομό και ένα στον νομό Κοζάνης, το ο
ποίο όμως δραστηριοποιείται επαγγελματι
κά στην Καστοριά. Στο νοσοκομείο της πόλης

νοσηλεύονται τέσσερα άτομα, ευτυχώς μέχρι 
στιγμής χωρίς να παρουσιάζουν κάποια βα
ριά συμπτώματα της νόσου. Το θετικό είναι 
ότι τα δύο χθεσινά κρούσματα θεωρούνται ε
παφές ήδη γνωστού κρούσματος και δεν α
ξιολογούνται σε εκείνα που δείχνουν δια- 
σπορά στην κοινότητα. Αξίζει επίσης να ση
μειωθεί ότι συνολικά ελέγχθηκαν το τελευ
ταίο επταήμερο 250 άτομα, στο πλαίσιο της ι- 
χνηλάτησης επαφών επιβεβαιωμένων κρου
σμάτων.

Στα 3.432 τα επιβεβαιωμένα 
κρούσματα

Επίσης το νησί της Καρπάθου ξαναβγήκε 
από τις «παρθένες» σε SARS - CoV-2 περιο
χές, καθώς καταγράφηκε ένα νέο κρούσμα. 
Πρόκειται για έναν 72χρονο ομογενή, που ήρ
θε πρόσφατα στην Ελλάδα από το Τέξας των 
ΗΠΑ και ήδη μεταφέρθηκε από το νησί των 
Δωδεκανήσων στο πανεπιστημιακό νοσοκο
μείο του Ηρακλείου Κρήτης με ελικόπτερο του 
ΕΚΑΒ και σύμφωνα με όλα τα προβλεπόμενα 
μέτρα προστασίας. Χθες, που τα κρούσματα 
στη χώρα μας έφτασαν συνολικά τις 3.432, 
δεν είχαμε ευτυχώς κανέναν νέο θάνατο, ε
νώ οι διασωληνωμένοι στις ΜΕΘ ασθενείς 
του ιού παρέμειναν στους εννέα.
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«Τέλοβ του nous θα 
έχουμε 12 ΜΕΘ ανά 
100.000 xaioixous»
Κ

ερδίζεται το «στοίχημα» να 
φτάσει η Ελλάδα τον ευρω
παϊκό μέσο όρο σε κρεβάτια 
Μονάδων Εντατικής Θεραπείας. Με 

τη δωρεά 1 74 νέων και σύγχρονων 
κλινών ΜΕΘ από το Ιδρυμα «Σταύρος 
Νιάρχος», που παρουσιάστηκε χθες 
σε ειδική εκδήλωση στο προαύλιο 
του νοσοκομείου «Σωτηρία» παρου
σία του πρωθυπουργού, Κυριάκου 
Μητσοτάκη, στο τέλος του έτους η 
χώρα μας θα διαθέτει 12 ΜΕΘ ανά 
100.000 κατοίκους.

«Δεν μπορώ να φανταστώ τίποτα 
πιο εξευτελιστικό από το να αναγκά
ζεται ένας συγγενής ενός βαριά άρ
ρωστου να ζητά πολιτική παρέμβαση 
για να μπορέσει ο συγγενής, ο φίλος 
του, να βρει περίθαλψη σε ένα κρε
βάτι εντατικής θεραπείας. Δυστυχώς 
αυτή ήταν η αλήθεια αν θέλουμε να 
την κοιτάξουμε κατάματα πριν μας 
χτυπήσει η κρίση του κορονοϊού», 
ανέφερε ο Κυριάκος Μητσοτάκης, 
δίνοντας την εικόνα της γνωστής 
παθογένειας του ΕΣΥ, που ήταν μέχρι 
πρότινος η ανεπάρκεια σε κρεβάτια 
Εντατικής.

155 κλίνες
Η δωρεά υπερσύγχρονων κλινών 
ΜΕΘ είναι συνολικού ύψους 15 εκα
τομμυρίων ευρώ και αφορά στη δημι
ουργία μονάδων που θα στεγάσουν 
155 κλίνες σε Μονάδες Εντατικής 
Θεραπείας και 19 που θα υπάγονται 
σε Μονάδες Αυξημένης Φροντίδας, 
συνολικά σε 15 νοσοκομεία. Η γεω
γραφική κατανομή των κλινών απο
σκοπεί στην ενίσχυση τόσο των μεγά
λων πληθυσμιακών κέντρων όσο και 
της περιφέρειας. Στην Αττική και στα 
νησιά του Αιγαίου θα εγκατασταθούν 
98 κλίνες, στη Μακεδονία-Θράκη 44, 
στη Στερεά Ελλάδα και τη Θεσσαλία 
επτά και στην Κρήτη 25.

Η νέα δωρεά του Ιδρύματος «Σταύ
ρος Νιάρχος» καλύπτει τον σχεδία
σμά, την κατασκευή, ανακατασκευή 
ή ανακαίνιση των κτηριακών εγκα
ταστάσεων, όπου θα εγκατασταθούν 
οι νέες κλίνες, με αποτέλεσμα το ΕΣΥ 
να ενισχυθεί με σύγχρονες υποδομές 
συνολικού εμβαδού 8.000 τετραγωνι
κών μέτρων. Το Δημόσιο θα αναλάβει 
να εξοπλίσει και να στελεχώσει τις 
νέες δομές, αξιοποιώντας κρατικούς

DMAPIA-NIKH ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ
mgeorganta@e-typos.com

πόρους και ιδιωτικές χορηγίες, οι 
οποίες έχουν εξασφαλιστεί. Τα έργα 
θα ξεκινήσουν άμεσα και η πλειονό
τητά τους αναμένεται να ολοκληρω
θεί σε βάθος έξι μηνών.

Κατά την πρώτη φάση της πανδη
μίας ο αριθμός των διαθέσιμων ΜΕΘ 
και των ΜΑΦ... εκτοξεύτηκε γρήγο
ρα, φτάνοντας τις 1.01 7, προκειμέ- 
νου να είναι το ΕΣΥ ετοιμοπόλεμο 
να νοσηλεύσει σοβαρά κρούσματα 
με Covid-19. Σήμερα και καθώς η 
κατάσταση ομαλοποιείται πολλές 
ΜΕΘ και ΜΑΦ επιστρέφουν στην 
αρχική τους αποστολή. Τους τρεις 
πυλώνες επάνω στους οποίους θα

ΙΔΡΥΜΑ «ΣΤΑΥΡΟΣ 
ΝΙΑΡΧΟΣ»

Δωρεά 174 νέων και 
σύγχρονων κλινών ΜΕΘ. 
Παρουσιάστηκε χθκ σε 
ειδική εκδήλωση στο 

προαύλιο του νοσοκομείου 
«Σωτηρία» παρουσία 
του πρωθυπουργού

δομηθεί η επόμενη ημέρα του ΕΣΥ 
ανέδειξε ο πρωθυπουργός. «Ο πρώ
τος είναι οι υποδομές. Χρειαζόμαστε 
κρεβάτια εντατικής. Ο δεύτερος εί
ναι οι άνθρωποι. Εχουμε προσθέσει 
σχεδόν 5.000 προσωπικό στο Εθνικό 
Σύστημα Υγείας. Κάναμε εξπρές δια
δικασίες. Θα κρατήσουμε αυτήν την 
προίκα για το Εθνικό Σύστημα Υγείας. 
Ο τρίτος πυλώνας είναι η ψηφιακή 
επανάσταση και το πώς η τεχνολογία 
αλλάζει συνολικά την ιατρική», ανέ
φερε ο πρωθυπουργός και πρόσθε- 
σε ότι θα δοθεί ειδική μέριμνα στην 
Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας μέσα 
από μία δημιουργική σύμπραξη του 
δημόσιου και του ιδιωτικού τομέα, 
«ώστε να φτάνουν στα νοσοκομεία 
τα περιστατικά που πρέπει να φτά
νουν πραγματικά», όπως είπε ο πρω
θυπουργός.

Η πρόεδρος της Επιτροπής για τον 
ανασχηματισμό των ΜΕΘ, Αναστασία 
Κοτανίδου, μιλώντας στην εκδήλωση

προσομοίασε τα συναισθήματα της 
ίδιας και των εντατικολόγων συνα
δέλφων της για τη δωρεά των ΜΕΘ 
με αυτά που νιώθουν όταν σώζουν 
έναν ασθενή. «Είναι κοινώς αποδεκτό 
ότι η ελληνική πολιτεία ανταποκρί- 
θηκε άμεσα στην αντιμετώπιση και 
διαχείριση της πανδημίας έως τώρα, 
με σύμμαχο την υπευθυνότητα που 
επέδειξαν όλοι οι πολίτες. Οφείλουμε 
να παραμείνουμε σε εγρήγορση και 
να είμαστε προετοιμασμένοι για κάθε 
ενδεχόμενο και ελπίζουμε οι συγκε
κριμένες δωρεές να βοηθήσουν τη 
δημόσια Υγεία, για κάθε πιθανή, έκτα
κτη ανάγκη, στο άμεσο αλλά και στο 
μακρινό μέλλον. Εχουμε τη θέληση να 
στηρίξουμε οποιαδήποτε κοινή προ
σπάθεια του δημόσιου και ιδιωτικού 
τομέα, καθώς μόνο μαζί μπορούμε 
να βρούμε απαντήσεις στα σύγχρονα, 
πολύπλοκα προβλήματα», ανέφερε 
κατά την ομιλία του ο πρόεδρος του 
ΙΣΝ, Ανδρέας Δρακόπουλος.

Προσφορά 28 εκατ.
Χθες η ελληνική κυβέρνηση υποδέ
χθηκε μία ακόμη προσφορά, ύψους 
περίπου 28 εκατομμυρίων ευρώ, 
ειδικά για τον Sars-CoV-2. Αυτά θα 
χρηματοδοτήσουν τις υποδομές των 
νέων ΜΕΘ και ΜΑΦ, καθώς και δύο 
κεντρικές μονάδες μοριακού ελέγ
χου με τα αντιδραστήριά τους που 
θα εγκατασταθούν σε Θεσσαλονίκη 
και Αθήνα. Επιπλέον, το ΙΣΝ θα χρη
ματοδοτήσει πρόγραμμα ξεχωριστού 
κόστους 1,4 εκατομμυρίων ευρώ για 
την εκπαίδευση 7.000 εργαζόμενων 
σε ΜΕΘ, σε βάθος πενταετίας.

«Είναι πολλά τα παραδείγματα ιδι
ωτικών προσφορών οι οποίες καθυ
στέρησαν ή χάθηκαν στον βάλτο της 
γραφειοκρατίας. Αποτελεί, λοιπόν, 
προσωπική μου δέσμευση η κάθε ιδι
ωτική δωρεά να βρίσκει τη θέση που 
της αξίζει: Να έχει από την Πολιτεία 
τα κίνητρα για να εκπονηθεί. Και από 
τη Δημόσια Διοίκηση τις συνθήκες 
για να υλοποιηθεί», ανέφερε ο κ. Μη
τσοτάκης κατά τη χθεσινή εκδήλωση, 
κάνοντας γνωστό ότι πολύ σύντομα 
η Προεδρία της Κυβέρνησης θα θέ
σει σε χρήση μία ειδική ηλεκτρονική 
πλατφόρμα. Εκεί θα γεφυρώνονται οι 
ανάγκες κάθε φορέα του Δημοσίου 
με τις δωρεές των ιδιωτών. ■

ΟΙ ΝΕΕΣ ΜΕΘ

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΜΕΘ ΜΑΦ ΣΥΝΟΛΟ ΚΛΙΝΩΝ

Γ.Ν. Αττικής «ΚΑΤ» 30 0 30
Γ.Ν.Α. «Ιπποκράτειο» 5 0 5
Γ.Ν. Παίδων «Η Αγία Σοφία» 6 0 6
Γ.Ν.Α. «Κοργιαλένειο - 
Μπενάκειο» Ε.Ε.Σ. 0 6 6

Γ.Ν.Α. «Ο Ευαγγελισμός» 33 0 33
Γ.Ν. Πειραιά «Τζάνειο» 4 0 4
Πανεπιστημιακό Γ.Ν.
«Αττικόν» 13 0 13

Γ.Ν. Λέσβου «Βοστάνειο» 1 0 1
Γ.Ν. Θεσ/κης «Αγ.
Δημήτριος» 0 3 3

Γ.Ν. Θεσ/κης 
«Γ. Γεννηματάς» 3 0 3

Γ.Ν. Θεσ/κης «Ιπποκράτειο» 30 8 38

Γ.Ν. Λαμίας 7 0 7
Γ.Ν. Ηρακλείου «Βενιζέλειο - 
Παννάνειο» 4 0 4

Γ.Ν. Χανιών «Αγ. Γεώργιος» 6 0 6
Πανεπιστημιακό Γ.Ν. 
Ηρακλείου 13 2 15

Σύνολο 155 19 174

ΟΙ ΑΡΙΘΜΟΙ
Φ 23 νέα κρούσματα 

Φ 3.432 συνολικά τα κρούσματα 

Φ 0 επιπλέον θάνατοι 

Φ 192 θάνατοι συνολικά

Φ 777 κρούσματα θεωρούνται σχετιζόμενα με το εξωτερικό 

Φ 1.906 θεωρούνται σχετιζόμενα με ήδη γνωστό κρούσμα 

Φ 9 ασθενείς νοσηλεύονται διασωληνωμένοι 

Φ 119 ασθενείς έχουν εξέλθει από τις ΜΕΘ
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1  Δέσμευση του Μητσοτάκη η ενίσχυση του ΕΣΥ
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Ο Κυριάκοβ Μητσοτάκπβ στην εκδήλωση που πραγματοποιήθηκε 
χθεβ στον προαύλιο χώρο του Νοσοκομείου «Σωτηρία» 
για τη δωρεά του Ιδρύματοε Σταύροβ Νιάρχοβ

Δέσμευση του Μητσοιάκη η ενίσχυση του ΕΣΥ
Δωρεά 15 εκατ. ευρώ από το Ιδρυμα Σταύρος 
Nmpxos για 174 νέες κλίνες εντατικής

ΤΗΣ ΕΛΕΝΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΔΗΜΟΥ

Α
πό το προαύλιο του «Σωτη
ρία», ένα από τα νοσοκομεία 
αναφοράς για τον κορωνοϊό, 
σε εκδήλωση για δωρεά του Ιδρύ

ματος Σταύρος Νιάρχος (ΙΣΝ), επι
χείρησε ο Πρωθυπουργός να βάλει 
σφραγίδα στην επόμενη μέρα του 
ΕΣΥ με νέα προσωπική του δέσμευση 
και με αναφορές του στον «άθλο» της 
ενίσχυσης του δημόσιου συστήμα
τος. Με 15 εκατ. ευρώ το ΙΣΝ καλύ
πτει τη δημιουργία μονάδων που θα 
στεγάσουν 174 νέες κλίνες εντατι

κής (155 ΜΕΘ και 19 σε Μονάδες 
Αυξημένης Φροντίδας) σε χρονικό 
ορίζοντα εξαμήνου, σύμφωνα με τον 
προγραμματισμό. Η ενίσχυση δρομο
λογείται σε 15 δημόσια νοσοκομεία 
ανά τη χώρα και ειδικότερα διψήφιος 
αριθμός νέων κρεβατιών προγραμμα
τίζεται για τα νοσοκομεία Ιπποκρά- 
τειο Θεσσαλονίκης, Ευαγγελισμός, 
ΚΑΤ, Πανεπιστημιακό Ηρακλείου και 
Αττικόν. «Τον Ιανουάριο διαθέταμε 
5,5 μονάδες ανά 100.000 κατοίκους 
όταν ο ευρωπαϊκός μέσος όρος είναι 
οι 12 μονάδες. Σήμερα, πετύχαμε να 
έχουμε 7 ανά 100.000 κατοίκους. Και

με τις νέες δωρεές, θα φτάσουμε τις 
12 μέχρι το τέλος του 2020» είπε ο 
Κυριάκος Μητσοτάκης και δεσμεύτη
κε «κάθε ιδιωτική δωρεά να βρίσκει 
τη θέση που της αξίζει».

Η κυβέρνηση έχει στα σκαριά 
«πλατφόρμα δωρεών», δηλαδή ένα 
ηλεκτρονικό σύστημα - γέφυρα ανά
μεσα στις ανάγκες του Δημοσίου και 
ης προθέσεις των δωρητών, όπου θα 
καταγράφεται η πορεία υλοποίησης 
κάθε έργου. «Εχουμε τη θέληση να 
στηρίξουμε οποιαδήποτε κοινή προ
σπάθεια του δημόσιου και ιδιωτικού 
τομέα» επεσήμανε ο πρόεδρος του 
ΔΣ του ΙΣΝ Ανδρέας Δρακόπουλος. 
Πέραν των νέων κλινών, το Ιδρυμα 
θα χρηματοδοτήσει και εκπαιδευτικό 
πρόγραμμα για 7.000 εργαζομένους 
σε ΜΕΘ σε βάθος πενταετίας.
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1  Έφτασαν τα 500 τα κρούσματα τον Ιούνιο
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,18 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-07-2020

Επιφάνεια: 661.27 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΑ 23 ΝΕΑ ΚΡΟΥΣΜΑΤΑ,
Η ΑΝΗΣΥΧΙΑ ΣΤΑ ΝΗΣΙΑ ΚΑΙ 
ΤΟ ΕΥΡΗΜΑ ΣΤΗ ΒΟΥΛΗ
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1  Έφτασαν τα 500 τα κρούσματα τον Ιούνιο
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,18 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-07-2020

ΑΘΗΝΑ 69
ΗΡΑΚΛΕΙΟ 54

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ 23
ΚΕΡΚΥΡΑ 21

ΧΑΝΙΑ 16
ΡΟΔΟΣ 14

ΜΥΚΟΝΟΣ 10
ΚΩΣ 8

ΖΑΚΥΝΘΟΣ 5
ΣΑΝΤΟΡΙΝΗ 4

ΣΚΙΑΘΟΣ 2
ΑΚΤΙ0 2

ΚΕΦΑΛ0ΝΙΑ 2
ΣΑΜΟΣ 2

ΚΑΛΑΜΑΤΑ 1
ΠΑΡΟΣ 1

ΚΑΡΠΑΘΟΣ 1

Μέτρα ασφαλείαβ, δειγματοληπτικοί^ 
κορωνο-ελέγχουβ, αψίδεε νερού, ζωντανή 
μουσική και κεράσματα, περιλάμβανε 
η χθεσινή υποδοχή των πρώτων ξένων 
τουριστών στα ελληνικά αεροδρόμια, με 
tous ToniKous φορείβ να δηλώνουν έτοιμοι 
να tous φιλοξενήσουν, χωριό ωστόσο να 
κρύβουν την αγωνία tous για την έκβαση 
tits υπόλοιπηβ σεζόν.
Κατά την πρώτη μέρα του ανοίγματοε των 
ελληνικών αεροδρομίων στα δρομολόγια 
από το εξωτερικό, μετά το πολύμηνο 
lockdown, εκτελέστηκαν συνολικά 235 
πτήσειε κυρίωε από ευρωπαϊκές χώρεβ. 
Από το αεροδρόμιο ms Κέρκυραβ ο 
υπουργόε Τουρισμού Χάρηε θεοχάρηε 
δήλωσε Βέβαιοβ ότι «όπωε η χώρα 
πρωτοστάτησε στην αντιμετώπιση του 
κορωνοϊού, έτσι και τώρα θα πρωτοπορήσει 
στο άνοιγμα του τουρισμού»

Εφτασαν τα 500 
τα κρούσματα 

τον Ιούνιο
Μετά και τα 23 νέα κρούσματα φουντώνει 

η ανησυχία, ιδιαίτερα στα νησιά, για την αυξητική 
τάση του κορωνοϊού μετά και την επίσημη 

έναρξη της τουριστικής περιόδου

ΤΗΣ ΜΑΡΘΑΣ ΚΑΪΤΑΝΙΔΗ

Σ
ταδιαχή αύξηση στα ημερήσια 
κρούσματα καταγράφεται το 
τελευταίο διάστημα, γεγονός 
που εντείνει την ανησυχία έπεχτα 

και τη χθεσινή επίσημη έναρξη της 
τουριστικής περιόδου. Είναι ενδει
κτικό ότι περίπου μία στις τέσσερις 
νέες περιπτώσεις (από τις συνολικά

500) που εντοπίστηκαν τον Ιούνιο 
αφορούσαν σε ταξιδιώτη, που πέρα
σε τα σύνορα της χώρας νοσώντας 
με λοίμωξη Covid-19.

Και ενώ κατά κανόνα ο SARS- 
CoV-2 κυκλοφορούσε στην ηπει
ρωτική χώρα στο... στόχαστρό του 
μπήκαν πρόσφατα και δύο νησιά: 
η Σύρος και η Ζάκυνθος, υπενθυ
μίζοντας τη κρισιμότητα της κατά

στασης. Μάλιστα, χθες στη λίστα 
συμπεριλήφθηκε και η Κάρπαθος 
που μετρά το πρώτο της κρούσμα.

Ειδικότερα πρόκειται για ομογενή 
άνδρα 72 ετών, ο οποίος διακομί
στηκε στο Βενιζέλειο νοσοκομείο 
της Κρήτης την περασμένη Τρίτη 
έπειτα από την εμφάνιση ύποπτων 
συμπτωμάτων. Κατά τη μεταφορά 
του με ελικόπτερο του ΕΚΑΒ έγινε 
χρήση του φορητού θαλάμου αρνη
τικής πίεσης (κάψουλα), ενώ λίγες 
ώρες αργότερα διαπιστώθηκε ότι 
είναι θετικός στον νέο κορωνοϊό.

Εκτοτε στο νησί έχει σημάνει συ
ναγερμός, δεδομένου ότι ο Ελληνοα- 
μερικανός είχε φτάσει από το Τέξας 
πριν από περίπου δέκα ημέρες με 
την οικογένειά του (μέσω πτήσης 
transit), έχοντας συναναστραφεί 
με αρκετούς συγγενείς και φίλους. 
Επειτα από τις εξελίξεις αυτές, η 
ιχνηλάτηση των στενών επαφών 
κρίθηκε απαραίτητη καθώς εγκυμο
νεί ο κίνδυνος διασποράς του ιού.

ΣΕ ΣΥΡΟ ΚΑΙ ΖΑΚΥΝΘΟ. Σε ό,τι 
αφορά τη Σύρο έχουν επιβεβαιωθεί 
(έπειτα από τη διεξαγωγή μοριακού 
ελέγου) ότι έξι τουλάχιστον άνθρω
ποι νοσούν έπειτα από μόλυνσή 
τους με τον νέο κορωνοϊό, αποτελώ
ντας την πρώτη συρροή κρουσμάτων 
στις Κυκλάδες.

Αντίστοιχα, στο... μικροσκόπιο

έχει μπει τα τελευταία 24ωρα και 
η Ζάκυνθος όταν την περασμένη 
Κυριακή επισκέφτηκε το Τμήμα 
Επειγόντων Περιστατικών του νο
σοκομείου του νησιού άνδρας με 
συμπτώματα ηλίασης - σύμφωνα 
τουλάχιστον με την αρχική γνω
μάτευση ιδιώτη γιατρού που τον 
εξέτασε. Εκεί ελήφθη δείγμα - όπως 
προβλέπεται από το πρωτόκολλο, 
δεδομένου ότι είχε πρόσφατο ιστο
ρικό ταξιδιού από τη Γερμανία - το 
οποίο βγήκε θετικό.

Σύμφωνα με τους εργαζόμενους 
στα δημόσια νοσοκομεία (ΠΟΕΔΗΝ) 
ο άνδρας είχε περάσει τα σύνορα της 
χώρα μας οδικώς, με πρώτο σταθμό 
την Αθήνα και τελικό προορισμό τη 
Ζάκυνθο. Ηδη δυο γιατροί και μία 
νοσηλεύτρια τέθηκαν σε επταήμερη 
καραντίνα, ενώ η ΠΟΕΔΗΝ σημειώ
νει ότι ακόμη δεν έχει εγκατασταθεί 
μηχάνημα μοριακού ελέγχου στο 
νοσοκομείο (αναμένεται το επό
μενο διάστημα), παρότι ήδη χθες 
προσγειώθηκαν τα πρώτα τσάρτερ 
στο νησί.

ΤΟΠΙΚΕΣ ΕΞΑΡΣΕΙΣ. Υπό τις εξε
λίξεις αυτές, η επίσημη έναρξη 
της τουριστικής περιόδου θέτει 
σε πλήρη εφαρμογή το σχέδιο του 
υπουργείου Υγείας για τη διαχείριση 
κρουσμάτων, με τους ειδικούς να 
προκρίνουν ως βασικό «στοίχημα» 
το έγκαιρο φρένο σε τοπικές εξάρ
σεις με γνώμονα πάντα τη δημόσια 
Υγεία.

Εν τω μεταξύ και σύμφωνα με τη 
χθεσινή ημερήσια έκθεση του Εθνι
κού Οργανισμού Δημόσιας Υγείας 

(ΕΟΔΥ) εντοπίστηκαν συ
νολικά σε διάστημα μόλις 
ενός 24ώρου 23 νέα κρού
σματα. Πιο συγκεκριμένα 
και σύμφωνα με τα επίση
μα στοιχεία το ένα κρού
σμα είναι από τη Ροδόπη, 
δυο από την Καστοριά, ένα 

από την Αττική, οκτώ από την Ξάνθη 
και τα υπόλοιπα 11 χαρακτηρίζονται 
ως «εισαγόμενα» (τέσσερα από Προ
μαχώνα, δύο από την Αλβανία και 
πέντε από πτήσεις εκ των οποίων 
το ένα αφορά το περιστατικό της 
Καρπάθου).

Θετικό εντούτοις παραμένει το 
γεγονός ότι δεν αυξάνεται ο αριθμός 
των σοβαρών κρουσμάτων, καθώς 
όπως προκύπτει από την ίδια έκ
θεση έως και χθρς νοσηλεύονταν 
σε Μονάδα Εντατικής Θεραπείας 
εννέα ασθενείς.

Μία στις τέσσερις περιπτώσεις (από 
ns 500) που εντοπίστηκαν τον Ιούνιο 
αφορούσε ταξιδιώτη που πέρασε 
τα σύνορα ins χώρας με CovM-19
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1  Το τεστ για αντισώματα στη Βουλή και τα δείγματα
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-07-2020

Επιφάνεια: 120.4 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Το τεστ για αντισώματα στη Βουλή και τα δείγματα
Τα μέτρα ασφαλείας στη Βουλή 
για τον κορωνοϊό δεν έχουν χα
λαρώσει καθόλου. Σας έγραφα 
προ ημερών για τα αποτελέσμα
τα του τελευταίου τεστ που είχε 
γίνει σε δείγμα περίπου 1.550 
ατόμων, βουλευτών, προσωπι
κού και διαπιστευμένων δημο
σιογράφων της Βουλής, ανάμε
σα στους οποίους βρέθηκαν 8 
θετικοί σε αντισώματα Covid-19.
Αποφασίστηκε λοιπόν επανέλεγ
χος, για λόγους ασφαλείας, στους 
οκτώ. Και μάλιστα διπλός, αφού 
θα εξεταστούν με διαφορετικό 
τεστ αντισωμάτων και θα ληφθεί 
και φαρυγγικό δείγμα για εργα
στηριακό έλεγχο ανίχνευσης του 
ιού. Οχ γιατροί της Βουλης πά
ντως και οι λοιμωξιολόγοι είναι 
καθησυχαστικοί και σας μεταφέ
ρω αυτό που μου είπαν χθες, ότι 
ο αριθμός αυτός είναι «στα όρια 
του στατιστικού λάθους» και σε 
ένα τόσο μεγάλο δείγμα δεν προ- 
καλεί ανησυχία. Τα ίδια δηλαδή 
που σας είχα γράψει ότι σχολί
ασε από την πρώτη στιγμή και ο 
Κώστας Τασούλας.
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1  Τοιχογραφία του Vhils σε νοσοκομείο του Πόρτο ως
φόρος τιμής στους υγειονομικούς

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 29 Ημερομηνία
έκδοσης:

02-07-2020

Επιφάνεια: 90.83 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2870

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τοιχογραφία του Vhils σε 
νοσοκομείο του Πόρτο ως φόρος 

τιμής στους υγειονομικούς

Ο
 Alexander Farto, ο καλλιτέχνης δρόμου διεθνώς 
γνωστός ως Vhils, ολοκλήρωσε ένα εικαστικό α
ριστούργημα στο S?o Jo?o University Hospital 

Centre, στην πόλη Πόρτο της Πορτογαλίας; δέκα πρό
σωπα, το ένα δίπλα στο άλλο, που φορούν προστατευ
τικές μάσκες και τα οποία ανππροσωπεύουν δέκα επαγ- 
γελματίες υγειονομικούς, από γιατρούς μέχρι νοσοκό
μες, από διοικητικό μέχρι βοηθητικό προσωπικό. Αυτή η 
τοιχογραφία, που είναι ταυτόχρονα φόρος τιμής στους 
υγειονομικούς και ανάδειξη του Εθνικού Συστήματος Υ
γείας της Πορτογαλίας, θα συνοδεύει τον οποιονδήπο- 
τε εισέρχεται ή εξέρχεται από το νοσοκομείο.
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1  Ζωή σε πέντε ανθρώπους από τον άτυχο 16χρονο
στο Μεσολόγγι

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

02-07-2020

Επιφάνεια: 189.27 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ζωή σε πέντε 
ανθρώπους 
από τον άτυχο 
16χρονοστο 
Μεσολόγγι
Δώρο ζωής σε πέντε αν
θρώπους έκανε η οικογέ
νεια του Ιόχρονου, ο οποί
ος έχασε τη ζωή του όταν 
έπεσε από τον τρίτο όρο
φο της πολυκατοικίας 
όπου διέμενε στο Μεσο
λόγγι. Παρά τον αβάστα
χτο πόνο που βιώνουν για 
τον ξαφνικό χαμό του παι
διού τους, οι τραγικοί γο
νείς έδειξαν το μεγαλείο 
της ψυχής τους δωρίζο
ντας τα όργανα του 16χρο- 
νου.

Η διαδικασία λήψης 
και μεταφοράς των οργά- - 
νων του Ιόχρονου κρά
τησε πολλές ώρες, καθώς 
άρχισε το βράδυ της Δευ
τέρας και ολοκληρώθηκε 
χθες τα ξημερώματα.

Σύμφωνα με το thebest. 
gr, το ήπαρ μεταφέρθηκε 
σε νοσοκομείο της Θεσ
σαλονίκης, ενώ οι νεφροί 
και οι κερατοειδείς σε νο
σοκομεία της Αθήνας. Αν 
και υπήρχε πρόβλεψη για 
λήψη και της καρδιάς, τε
λικά κρίθηκε πως το όρ
γανο δεν ήταν κατάλλη
λο για μεταμόσχευση και 
έτσι δεν έγινε το σχετικό 
χειρουργείο.

Με επιτυχία
Η χειρουργική διαδικασία 
για τη λήψη οργάνων από 
το σώμα του κλινικά νε
κρού νεαρού έγινε με επι
τυχία, παρά τον αυξημένο 
συντελεστή δυσκολίας λό
γω της πανδημίας του κο- 
ρονοϊού.

Το τραγικό περιστατι
κό της πτώσης του 16χρο- 
νου από το μπαλκόνι του 
σπιτιού του συνέβη το πε
ρασμένο Σάββατο όταν, 
χωρίς να έχει διευκρινιστεί 
ακόμα η αιτία, άνοιξε την 
μπαλκονόπορτα και έπεσε 
στο κενό.

Αρχικά, μεταφέρθη
κε oe σοβαρή κατάσταση 
στο νοσοκομείο του Με
σολογγίου και έπειτα, επει
δή κρίθηκε αναγκαιά η δι
ασωλήνωσή του, εισήχθη 
στη ΜΕΘ του Πανεπιστη
μιακού Νοσοκομείου Πα- 
τρών. Εκεί σταδιακά η κα
τάστασή του χειροτέρευε, 
καθώς τα τραύματά του 
ήταν πολύ βαριά, ώσπου 
τελικά έφυγε από τη ζωή.
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1  Μετά από 5 χρόνια: Απλήρωτους άφησε τους
φαρμακοποιούς ο ΕΟΠΥΥ

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,9 Ημερομηνία
έκδοσης:

02-07-2020

Επιφάνεια: 286.74 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΜΕΤΑ ΑΠΟ 5 ΧΡΟΝΙΑ
Απλήρωτοι^ άφησε 
tous φαρμακοποιοί^ 
οΕΟΠΥΥ

► ΣΕΑ.9

Μετά από 5 χρόνια: Απλήρωτους άφησε 
τους φαρμακοποιοάς ο ΕΟΠΥΥ
ΓΙΑ ΠΡΩΤΗ φορά μετά από περισσότερα από πέντε 
χρόνια ο ΕΟΠΥΥ δεν πλήρωσε ως οφείλε τους φαρμα
κοποιούς. Συγκεκριμένα στις 30 Ιουνίου θα έπρεπε να 
πιστωθούν στους λογαριασμούς οι συνταγές Απριλίου, 
κάτι που δεν έγινε. Δεδομένης της εξαιρετικά κρίσιμης 
υγειονομικής και οικονομικής συνθήκης αυτό δημιουρ
γεί έμφραγμα στα φαρμακεία.

«Η έγκαιρη πληρωμή του ΕΟΠΥΥ στους φαρμα
κοποιούς είναι ζήτημα επιβίωσης για την πλειοψηφία 
των συναδέλφων», τονίζει ο Πανελλήνιος Φαρμακευ
τικός Σύλλογος. Σημειώνεται ότι τα φαρμακεία πληρώ
νουν ης φαρμακευτικές εταιρείες με επιταγές λήξης την 
τελευταία ημέρα του μήνα καθώς κατά πάγια τακτική τα 
τελευταία πέντε χρόνια ο ΕΟΠΥΥ πίστωνε τους λογαρια
σμούς τους χωρίς καθυστερήσεις. Χθες όμως αυτό δεν 
έγινε με αποτέλεσμα οι επιταγές να μείνουν ακάλυπτες 
και να κοκκινίσουν καθώς οι προμηθευτές προσπάθη
σαν να τις εξαργυρώσουν.

Επιπλέον, η Τράπεζα Πειραιώς στην οποία τα φαρ
μακεία υποχρεούνται να διαθέτουν λογαριασμό για να 
βάζει τα χρήματα ο ΕΟΠΥΥ χρεώνει 20 ευρώ για την επε
ξεργασία κάθε ακάλυπτης επιταγής. Σε ανακοίνωσή του ο 
Πανελλήνιος Φαρμακευτικός Σύλλογος (ΠΦΣ) αναφέρει 
ότι είχε κάνει έγκαιρη παρέμβαση στο υπουργείο Υγεί
ας και τον ΕΟΠΥΥ για τη διασφάλιση από το υπουργείο 
Οικονομικών της αναγκαίας επιχορήγησης για να διασφα
λιστεί η πληρωμή στο τέλος Ιουνίου. Καταγγέλλει όμως 
ότι αν και η επιχορήγηση εγκρίθηκε από το υπουργείο 
Οικονομικών, τα χρήματα μεταβιβάστηκαν στο υπουρ
γείο Υγείας και είχαν γίνει από τον ΕΟΠΥΥ όλες οι απα
ραίτητες ενέργειες, η Γενική Διεύθυνση Οικονομικών του 
υπουργείου Υγείας για άγνωστους λόγους απαίτησε τρο
ποποίηση του προϋπολογισμού του ΕΟΠΥΥ, η οποία και 
έγινε. Παρόλα αυτά η ίδια Γενική Διεύθυνση αρνήθηκε 
και πάλι τη μεταβίβαση και επέστρεψε την επιχορήγη

ση στο υπουργείο Οικονομικών. Όπως τονίζει ο ΠΦΣ, 
η καθυστέρηση είναι αδικατολόγητη ενώ υπογραμμίζει 
ότι η κατάσταση που έχει δημιουργηθεί με ευθύνη του 
υπουργείου Υγείας μπορεί να σημαίνει και νέα καθυστέ
ρηση κάτι «που δεν μπορούμε να αποδεχτούμε».

Η ανακοίνωση του ΠΦΣ
«Η έγκαιρη πληρωμή του ΕΟΠΥΥ στους φαρμακοποι
ούς είναι ζήτημα επιβίωσης για την πλειοψηφία των 
συναδέλφων. Ειδικά τώρα στο μέσο της υγειονομικής 
και οικονομικής κρίσης Η καθυστέρηση στην πληρω
μή των φαρμακοποιών του μηνός Απριλίου είναι αδι
καιολόγητη. Ο ΠΦΣ έχει κάνει παρέμβαση έγκαιρα στον 
ΕΟΠΥΥ και στο Υπουργείο Υγείας για την διασφάλιση 
της αναγκαίας επιχορήγησης, ώστε να διασφαλιστεί η 
ομαλή πληρωμή των φαρμακοποιών. Η έκτακτη επιχο
ρήγηση εγκρίθηκε από το Υπουργείο Οικονομικών, τα 
χρήματα μεταβιβάστηκαν στο Υπουργείο Υγείας, οι υπη
ρεσίες του ΕΟΠΥΥ έκαναν όλες τις απαραίτητες ενέργει
ες, ώστε να γίνει έγκαιρα η πληρωμή μέχρι 30/6/2020. 
Όμως η Γενική Διεύθυνση Οικονομικών του Υπουργεί
ου Υγείας, για άγνωστους σε εμάς λόγους, φέρνει συνε
χώς και νέα γραφειοκρατικά εμπόδια για την μεταβίβα
ση των χρημάτων στον ΕΟΠΥΥ.

Απαίτησε την τροποποίηση του προϋπολογισμού του 
ΕΟΠΥΥ (κάτι που δεν φτησε σε προηγούμενη μεταβί
βαση επτχορήγησης) και όταν αυτή πραγματοποιήθηκε, 
αρνήθηκε και πάλι την μεταβίβαση χωρίς καμιά δικαι
ολογία και αποφάσισε να επιστρέφει την επιχορήγηση 
στο Υπουργείο Οικονομικών!!! Αυτό φυσικά σημαίνει 
και νέα καθυστέρηση, κάτι το οποίο δεν μπορούμε να 
αποδεχτούμε. Ο Π.Φ.Σ. ζητά την άμεση παρέμβαση του 
Υπουργού Υγείας έτσι ώστε αύριο να έχει ολοκληρω
θεί η μεταφορά των χρημάτων στους λογαριασμούς των 
φαρμακείων - κόμβων υγείας».
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1  Σοβαρή δυσλειτουργία της καρδιοχειρουργικής
κλινικής και της ΜΕΘ του Νοοοκομείου Παίδων Αγία
Σοφία

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

02-07-2020

Επιφάνεια: 270.06 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ ΓΥΡΙΖΑ:
Σοβαρή δυοήεπουργία ιης καρδιοχειρουργικής κϋηπκής 
και της ΙΗΕΘ του Νοοοκομείου Παίδων Αγία Σοφία
Ερώτηση προς τον Υπουργό Υγείας κατέθεσαν 10 βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ, με πρωτοβουλία ίου πρώην Υπουρ
γού Υγείας και βουλευτή Ρέθυμνου Ανδρέα Ξανθού, με θέμα τη σοβαρή δυσλειτουργία της καρδιοχειρουργικής 
κλινικής και της ΜΕΘ του Νοσοκομείου Παίδων Αγία Σοφία.

Οι βουλευτές ιης Αξιωματικής Αντιπολίτευσης επισημαίνουν:
• Το Νοσοκομείο Παίδων «Η ΑΓΙΑ ΣΟΦΙΑ» αποτελεί το μεγαλύτερο παιδιατρικό νοσοκομείο της χώρας και 
αυτή την περίοδο, λόγω των αναγκών της πανδημίας και της διασφάλισης επιπλέον κλινών ΜΕΘ-Covid 19, 
εμφανίστηκε σοβαρή δυσλειτουργία κρίσιμων τμημάτων του Νοσοκομείου όπως η Παιδοκαρδιοχειρουργική 
κλινική και η ΜΕΘ Παίδων.
• Η Καρδιοχειρουργική Εντατική Μονάδα ( ΚΕΜ) λειτούργησε ως ΜΕΘ-Covid 19 για όλα τα επιβεβαιωμέ
να περιστατικά νεογνών, παιδιών και εφήβων με Covid -19, με αποτέλεσμα όλα τα τακτικά καρδιοχειρουργικά 
περιστατικά να παραπέμπονται στο Ωνάσειο Καρδιοχειρουργικό Κέντρο.
• Ταυτόχρονα η πολυδύναμη ΜΕΘ 10 κλινών που υφίσταται στο νοσοκομείο, επωμίστηκε την περίοδο της παν
δημίας και τη λειτουργία του ειδικού Τμήματος ΜΕΘ Covid-19, επειδή ακριβώς η ΚΕΜ δεν προβλέπεται στον 
Οργανισμό του Νοσοκομείου και δεν είναι στελεχωμένη με μόνιμους εντατικολόγους γιατρούς ΕΣΥ.
• Επομένως, το υφιστάμενο ιατρικό προσωπικό της πολυδύναμης ΜΕΘ αναγκάζεται να παρέχει έργο όχι μόνο 
στο νευραλγικό τομέα μίας Μονάδας με παιδιατρικούς ασθενείς σε εξαιρετικά κρίσιμη κατάσταση, αλλά και σε 
άλλα ευαίσθητα τμήματα, ξεπερνώντας τις αντοχές του.
• η Παιδοκαρδιοχειρουργική Κλινική του «Αγία Σοφία» είναι το μόνο εξειδικευμένο τμήμα του ΕΣΥ σ' αυτόν 
τον τομέα και οφείλει να λειτουργεί εύρυθμα και με ασφάλεια.
• η ανάγκη θεσμοθέτησης αυτόνομης Καρδιοχειρουργικής Εντατικής Μονάδας ( ΚΕΜ) και στελέχωσης της με 
μόνιμο και κατάλληλα εκπαιδευμένο ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό δεν μπορεί πλέον να μην αντιμετωπίζεται.

Ρωτούν τον Υπουργό:
11 Αν θα διασφαλιστεί η ομαλή και απρόσκοπτη λειτουργία της Καρδιοχειρουργικής Κλινικής του Νοσοκομείου; 
21 Αν θα προχωρήσει στην αναμόρφωση του Οργανισμού του Νοσοκομείου Παίδων “Η Αγία Σοφία”, προβλέ- 
ποντας ένα σύγχρονο παιδοκαρδιοχειρουργικό-καρδιολογικό Κέντρο με αυτόνομη Καρδιοχειρουργική Εντατι
κή Μονάδα (ΚΕΜ) που θα στελεχωθεί με γιατρούς με πιστοποιημένη εξειδίκευση σε ΜΕΘ καρδιοχειρουργη- 
μένων παιδιών ή ενηλίκων;
3) Αν θα ενισχυθεί η σημερινή πολυδύναμη ΜΕΘ του νοσοκομείου για να μπορεί με επάρκεια να ανταποκρί- 
νεται στις πολλαπλές ανάγκες υποστήριξης σοβαρών και απειλητικών για τη ζωή παιδιατρικών περιστατικών;
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1  Αυξημένη νοσηρότητα στις καρδιοπάθειες
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-07-2020

Επιφάνεια: 606.87 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

» ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΙΚΗ ΚΛΙΝΙΚΗ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΒΟΛΟΥ

Αυξημένη νοσηρότητα στις καρδιοπάθειες
«Η οδηγία «αποφεύγετε το Νοσοκομείο, λόγω κορονοϊού» δεν ισχύει για ασθενείς με ύποπτα συμπτώματα 
με ή χωρίς ιστορικό, λένε οι καρδιολόγοι - Καμπανάκι μετά τη ραγδαία αύξηση αιφνίδιων θανάτων στον Βόλο

Αυξημένες το τελευταίο διάστημα είναι οι εισαγωγές στην Καρδιολογική 
Κλινική για την εμφύτευση μόνιμου βηματοδότη και όχι μόνο

Ο
 φόβος προσέλευσης στο νοσοκομείο 

λόγω του κορονοϊού ήταν ένας από 
τους βασικούς παράγοντες που διαδρα

μάτισαν σημαντικό ρόλο στη ραγδαία αύξηση 
των αιφνίδιων θανάτων λόγω εμφράγματος 
στον Βόλο τους τρεις τελευταίους μήνες, με το 
ρεπορτάζ να έχει καταγράψει δέκα θανάτους αν
θρώπων ηλικίας από 33 έως 62 χρόνων.

Σ’ αυτό το συμπέρασμα καταλήγουν οι 
γιατροί της Καρδιολογικής Κλινικής του 
Νοσοκομείου Βόλου, βλέποντας αφενός 
αυξημένη τη νοσηρότητα καρδιοπαθειών 
στον Βόλο μετά την καραντίνα, αφετέρου 
αύξηση των ασθενών με καρδιολογικά 
προβλήματα των οποίων η υγεία επιβαρύν
θηκε επιπλέον κατά τη διάρκεια των περιο
ρισμών. «Η οδηγία «αποφεύγετε το νοσο
κομείο, λόγω κορονοϊού» δεν ισχύει για 
ασθενείς με ύποπτα συμπτώματα (πόνος 
στο στήθος, δύσπνοια) με ή χωρίς ιστορικό 
γνωστής καρδιαγγειακής νόσου.

Αυτοί οφείλουν άμεσα να επικοινωνή
σουν με τον θεράποντα ιατρό τους ή να κα- 
λέσουν το 166 για βοήθεια. Η στεφανιαία 
νόσος εξακολουθεί να αποτελεί την κύρια 
αιτία θνησιμότητας νέων και μεγαλύτερων 
ανθρώπων».

Αυτό επισήμανε στον ΤΑΧΥΔΡΟΜΟ ο Θε
μιστοκλής Κυρλίδης, καρδιολόγος, υπεύ
θυνος λειτουργίας του εργαστηρίου τοπο
θέτησης βηματοδοτών στην Καρδιολογική 
Κλινική του Αχιλλοπουλείου Νοσοκομείου 
Βόλου, σπεύδοντας ουσιαστικά να κρού- 
σει τον κώδωνα του κινδύνου, όχι μόνο σε 
όσους αντιμετωπίζουν καρδιολογικά προ
βλήματα, αλλά και σ’ εκείνους που πολλές 
φορές αψηφούν τον κίνδυνο ενός εμφράγ
ματος, μόνο και μόνοεπειδή είναι διατακτι
κοί να επισκεφτούν το νοσοκομείο, λόγω 
του φόβου της μεταδοτικότητας του CO-

VID-19.
Ο κ. Κυρλίδης μάλιστα ερωτηθείς από 

τον ΤΑΧΥΔΡΟΜΟ δεναποκλείει οι αυξημέ
νοι αιφνίδιοι θάνατοι από εμφράγματα 
που καταγράφηκαντο προηγούμενο δίμη- 
νο στον Βόλο να συνδέονται άμεσα με αυ
τό.

«Δεν ξέρω αν μπορούμε με απόλυτη σι
γουριά να πούμε, πως οι απανωτοί αιφνίδι
οι θάνατοι ειδικά νέων ανθρώπων μεταξύ 
40 έως 60 χρόνων το τελευταίο διάστημα 
οφείλονται στην επιφυλακτικότητά τους να 
μεταβούν στο νοσοκομείο, εκτιμώ ωστόσο 
ότι αν με την πρώτη δυσφορία που αισθάν- 
θηκαν ή το πρώτο καμπανάκι είχαν απευ
θυνθεί σ’ έναν γιατρό, ενδεχομένως να 
μην υπήρχε μοιραία κατάληξη», σημείωσε 
ο ίδιος.

«Δεν παίζουμε με την καρδιά. Δεν πρέπει 
να αψηφούμε έναν δυνατό πόνο στο στή
θος ή μια έντονη δυσφορία. Αμέσως πρέ
πει να αναζητήσουμε τη συνδρομή για
τρού», συμπλήρωσε ο ίδιος, εφιστώντας 
την προσοχή κυρίως στα προειδοποιητικά 
καμπανάκια που μπορεί να ηχήσουν, για τα 
οποία δεν πρέπει να αδιαφορεί κανείς.

Ανάγκη για εμφύτευση 
βηματοδότη

Αυξημένες επίσης το τελευταίο διάστη
μα είναι οι εισαγωγές στην Καρδιολογική 
Κλινική για την εμφύτευση μόνιμου βημα
τοδότη. Πρόκειται για νέους ασθενείς οι 
οποίοι αφού εξετάστηκαν από τον θερά
ποντα γιατρό, τους συστήθηκε να τοποθε
τήσουν βηματοδότη.

Μέχρι τέλος Ιουλίου έχουν ήδη προγραμ
ματιστεί 12 εμφυτεύσεις σε νέους ασθε
νείς, γεγονός που επίσης επιβεβαιώνει την 
αύξηση καρδιοπαθειών που χρήζουν ειδι
κής θεραπείας.

«Ακόμη και με ήπια συμπτώματα δεν 
μπορεί κανείς να εφησυχάζει. Η καρδιά 
θέλει καλό ψάξιμο, συχνό έλεγχο, προκει- 
μένου να μηνυπάρχουναπρόοπτα», σημεί
ωσε ως προς αυτό ο κ. Κυρλίδης.

Επιβαρυμένες καρδιοπάθειες
Πάντως μία πρόχειρη καταγραφή των 

ραντεβού που εξετάζονται πλέον στην 
Καρδιολογική, από τη στιγμή που ήρθησαν 
τα αυστηρά μέτρα των περιορισμών, επιβε
βαιώνει την αύξηση επισκεψιμότητας.

Σύμφωνα με τον κ. Κυρλίδη αυξημένα 
κυρίως είναι τα περιστατικά ασθενών με 
καρδιοπάθειες οι οποίοι παρουσιάζουν 
επιβάρυνση της νόσου. Αυτό σύμφωνα με 
τον ίδιο μπορεί σ’ ένα βαθμό να οφείλεται 
στο ότι παραμέλησαν εξετάσεις που έπρε
πε να έχουν γίνει μέσα στην περίοδο της 
καραντίνας και δεν έγιναν με αποτέλεσμα 
να μην έχει γίνει αλλαγή θεραπείας. 
«Έχουν περιέλθει σε γνώση μας περιστατι
κά για τα οποία έπρεπε να έχει γίνει αλλαγή 
θεραπείας, αλλά ο ασθενής αμέλησε να 
επισκεφτεί το γιατρό και να λάβει θερα
πεία. Υπήρξαν επίσης περιπτώσεις που η 
υπερβολική σωματική άσκηση, συνέπεια 
της ανάγκης να μην υφίστανται τον εγκλει
σμό κατά τη διάρκεια όλου του 24ωρου 
μέσα στο σπίτι, που επιβάρυνε τον οργανι
σμό.

Ο εφησυχασμός 
είναι κακός σύμβουλος

«Καθώς συνεχίζουμε να είμαστε αντιμέ
τωποι με την πανδημία του COVID-19, ο 
στόχος είναι η συνέχιση της προσφοράς 
μας του καρδιολογικού ελέγχου και θερα
πείας στους ήδη πάσχοντες αλλά και σε 
όσους ανήκουν σε ομάδες υψηλού καρ- 
διαγγειακού κινδύνου ή έχουν συμπτώμα
τα σημεία καρδιαγγειακής νόσου. Επίσης 
η ίδια η νόσος δύναται να προκαλέσει επι
πλοκές από το καρδιαγγειακό σύστημα για 
αυτό και η έγκαιρη αναγνώριση είναι το A 
και το Ω ώστε να εξασφαλιστεί η προστα
σία υγείας του ασθενή. Έτσι μόνο μπορού
με να αντιμετωπίσουμε την νοσηρότητα 
και τη θνητότητα», παρατήρησε τέλος ο κ. 
Κυρλίδης επιμένοντας σ’ όλους τους τό
νους ότι ο εφησυχασμός είναι κακός σύμ
βουλος.

ΒΑΣΩ ΚΥΡΙΑΖΗ

Θεμιστοκλής
Κυρλίδης
Αν με το πρώτο 
καμπανάκι είχαν 
απευθυνθεί σε για
τρό, ενδεχομένως 
να μπν υπήρχε μοι
ραία κατάληξη
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1  Απαίτησαν ουσιαστικά μέτρα θωράκισης των
δημόσιων μονάδων Υγείας

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

02-07-2020

Επιφάνεια: 318.9 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΩΜΑΤΕΙΑ - ΦΟΡΕΙΣ ΚΩ

Απαίτησαν ουσιαστικά μέτρα θωράκισης των δημόσιων μονάδων Υγείας

Τ
ην ίδια ώρα που, με αφορμή το χτεσινό άνοιγμα του α
εροδρομίου της Κω σε διεθνείς πτήσεις, η ηγεσία του 
υπουργείου Τουρισμού και άλλα κυβερνητικά επιτελεία 
επιχειρούσαν να πείσουν κατοίκους και ταξιδιώτες ότι «πα

ρέχουν ασφάλεια», σωματεία, εργαζόμενοι και κάτοικοι 
του νησιού πραγματοποίησαν κινητοποίηση για την Υγεία, 
αναδεικνύοντας τις σοβαρές ελλείψεις και διεκδικώντας μα
ζικές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού, όπως και μονιμοποί
ηση όλων των συμβασιούχων στις δομές Υγείας στην Κω.

Η κινητοποίηση οργανώθηκε με πρωτοβουλία του Σωμα
τείου Εργαζόμενων Νοσοκομείου Κω, ενώ στο πλευρό 
του στάθηκαν το Εργατικό Κέντρο Βόρειου Συγκροτή
ματος Δωδεκανήσου, τα Σωματεία Ξενοδοχοϋπαλλήλων, 
Ιδιωτικών Υπαλλήλων, η Β' ΕΛΜΕ, Αγροτικοί Σύλλογοι, συ
νταξιούχοι, ο Σύλλογος Γυναικών.

Ψηφίσματα συμπαράστασης απέστειλαν επίσης τα Σωμα
τεία Εργαζομένων στα Νοσοκομεία Σάμου, Ρόδου και 
Καλύμνου.

Εργαζόμενοι, σωματεία και φορείς κρούουν τον κώδωνα 
του κινδύνου, καθώς και η Κως - οι δομές Υγείας της οποίας 
εξυπηρετούν και άλλα, μικρότερα νησιά - είναι αθωράκιστη 
μπροστά στις τρέχουσες ανάγκες, πολύ περισσότερο στις έ
κτακτες: Στο νοσοκομείο του νησιού πνευμονολόγος δεν υ
πάρχει, ούτε κρεβάτι ΜΕΘ. Η Μονάδα Αυξημένης Φροντίδας 
λειτουργεί μόνο για μια βάρδια, γιατί το προσωπικό δεν φτάνει 
για τις υπόλοιπες. Οι περισσότερες ειδικότητες είναι μονήρεις,

Από τη χτεσινή πορεία στους δρόμους του νησιού

όπως η παιδίατρος. Το Κέντρο Υγείας Αντιμάχειας, δίπλα στο 
αεροδρόμιο, ενώ διαθέτει πλήρη εξοπλισμό και εγκαινιάστη
κε πανηγυρικά πριν από 15 χρόνια, σαπίζει, αφού προσωπικό 
δεν προσλήφθηκε ποτέ, παρά μόνο ένας γιατρός, συμβασιού- 
χος, για συνταγογραφήσεις. Κυκλοφορεί δε μόνο ένα ασθενο
φόρο του ΕΚΑΒ στη βάρδια, καθώς δεν επαρκεί το πλήρωμα.

«Δεν συμβιβαζόμαστε με τις ελλείψεις στο νοσοκομείο, 
στην ΠΦΥ και στο ΕΚΑΒ», σημείωσε η Γαρυφαλιά Καρανά- 
σιου, πρόεδρος του Σωματείου Εργαζομένων Νοσοκο

μείου Κω. «Στο διάστημα που πέρασε αναδείχθηκε περισ
σότερο από κάθε άλλη φορά η αξία ενός αποκλειστικά δη
μόσιου και δωρεάν συστήματος Υγείας, σύγχρονου και πλή
ρως εξοπλισμένου, ικανού να προστατεύσει εμάς και τις οι- 
κογένειές μας. Γα να μπορούμε να αντεπεξερχόμαστε στις 
επικίνδυνες και ανθυγιεινές συνθήκες στη δουλειά μας. Για 
να μην ταξιδεύουν σε άλλα μέρη οι κάτοικοι των νησιών για 
τις θεραπείες τους. Την ατομική μας ευθύνη την πήραμε. Να 
αναλάβει το κρότος τις δικές του».

Η πρόεδρος του Εργατικού Κέντρου, Ιωάννα Λά
μπρου, ανέδειξε το γεγονός ότι το χτεσινό «άνοιγμα» της 
τουριστικής περιόδου γίνεται με όρους στήριξης της κερδο
φορίας των λίγων, όχι με κριτήριο την προστασία της υγεί
ας των εργαζομένων, των κατοίκων και των ταξιδιωτών. «Τα 
μέσα πρόληψης και έγκαιρης αντιμετώπισης παραμένουν α
πό ανεπαρκή έως ανύπαρκτα», πρόσθεσε, «όπως και οι τρα
γικές ελλείψεις στο νοσοκομείο και στο Κέντρο Υγείας Αντι- 
μόχειας, χωρίς να υπάρχει πρόβλεψη για τη στελέχωση και 
τον εξοπλισμό τους ώστε να καλύψουν τις αυξημένες ανά
γκες της περιόδου».

«Δίπλα στα αιτήματά μας για το δικαίωμα στο εισόδημα, 
στην εργασία, στη δημόσια και δωρεάν Παιδεία», τόνισε, «ε
ντάσσουμε και βάζουμε ψηλά το αίτημα: Θωρακίστε τώρα το 
δημόσιο σύστημα Υγείας. Ικανοποιήστε τα δίκαια και επιτα
κτικά αιτήματα των υγειονομικών. Πόρτε μέτρα προστασίας 
σε κάθε χώρο δουλειάς».
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1  Ο χειρότερος εχθρός είναι ο εφησυχασμός
Πηγή: ΡΟΔΙΑΚΗ Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-07-2020

Επιφάνεια: 450.5 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο χειρότερος εχθρός είναι ο εφησυχασμός
Όπως επισημαίνει για τον κορωνοϊό ο Ροδίτης γιατρός Σάββας Τσίκκης

Γράφει ο
Δρ. Σάββας Τσίκκης
Ειδικευόμενος. Γενικής 
Χειρουργικής Μπέθ Ίσραελ 
ΒοστόνηςΠανεπιστημιακό 
Νοσοκομείο του Χάρβαρντ

Αν πέρυσι σας έλεγα ότι 
την 1η Ιουλίου 2020 θα έκα
νες βόλτα στη Ρόδο και θα 
αντίκριζες κλειστά καταστή
ματα, παραλίες άδειες από 
καθίσματα και τουρίστες και 
μια ερημική Παλιά Πόλη, 
ποια θα ήταν η απάντησή σας; 
Αυτή δυστυχώς είναι η σημε
ρινή πραγματικότητα την 
οποία αντιμετωπίζουμε. Η 
παγκόσμια εξάπλωση του κο- 
ρωνοϊού είχε τρομερές οικο
νομικές, κοινωνικές, και γε
ωπολιτικές επιπτώσεις. Δυ
στυχώς, σε χώρες όπως τις 
ΗΠΑ και τη Βραζιλία, η παν
δημία είναι ακόμη ανεξέλεγ
κτη και υπάρχει η ανάγκη για 
νέα περιοριστικά μέτρα. Με 
10,5 εκατομμύρια επιβεβαι
ωμένα κρούσματα η πανδη
μία δεν είναι πίσω μας.

Η Ελλάδα κινήθηκε άμεσα 
στα πολύ αρχικά στάδια εξά- 
πλωσηςτου ιού. και έτσι ήταν 
από τις λίγες χώρες οι οποίες 
μπορέσαν να ελέγξουν τον 
COVID-19. Με έναν οργανω
μένο τρόπο περιορίσαμε τον 
αριθμό των θανάτων και το 
σοβαρό αντίκτυπο το οποίο 
θα είχε μια έξαρση του ιού 
στο δημόσιο σύστημα υγείας. 
Η χώρα μας έγινε παρά
δειγμα προς μίμηση σε όλο 
τον κόσμο και για αυτό πρέ

πει να είμαστε περήφανοι. 
Δυστυχώς τα αυστηρά μέτρα 
περιορισμού, σε μια χωρά 
που το ΑΕΠ βασίζεται στον 
τουρισμό, είχαν πολύ σοβαρό 
οικονομικό αντίκτυπο. Πολ
λοί συμπολίτες μας, ειδικά 
στη Ρόδο, περνούν εξαιρε
τικά δύσκολες στιγμές. Αν και 
με σημαντική μείωση σε 
σχέση με πέρυσι (-60-80%), 
η σημερινή καθυστερημένη 
έναρξη της τουριστικής σεζόν 
φέρνει ένα πνεύμα αισιοδο
ξίας.

Τώρα, περισσότερο από 
ποτέ, πρέπει να είμαστε σε 
εγρήγορση να αντιμετωπί
σουμε τον αόρατο εχθρό. 
Δίχως να έχουμε κάποια 
αποτελεσματική θεραπεία ή 
εμβόλιο, η άμυνά μας είναι η 
πρόληψη και η γνώση.

Ο εφησυχασμός είναι επι
κίνδυνος. Ο ιός είναι ο σημε
ρινός αόρατος εχθρός. Χωρίς 
να τον έχουν βιώσει, είναι 
απολύτως κατανοητό ότι πολ
λοί συμπολίτες μας έχουν μια 
δυσκολία να καταλάβουν τον 
κίνδυνο που παραμονεύει. 
Στη Βοστώνη, όπου και εργά
ζομαι ως ειδικευόμενος γενι
κής χειρουργικής, η κατά
σταση στα μέσα Απριλίου 
ήταν τραγική. Τα νοσοκομεία 
μας θύμιζαν ένα περιβάλλον 
μετα-αποκαλυπτικό. Ολόκλη
ροι θάλαμοι είχαν μετατραπεί 
σε μονάδες εντατικής θερα
πείας με πολλούς διασωλη- 
νωμένους σε κρίσιμη κατά
σταση.

Σοβαρές ελλείψεις προ

στατευτικού εξοπλισμού αλλά 
και φαρμάκων δημιουργήσαν 
έναν πραγματικό Γολγοθά για 
το ιατρικό προσωπικό. Ασθε
νείς κατέληγαν σε δραματικό 
ρυθμό από επιπλοκές της 
νόσου.

Και όλο αυτό έγινε επειδή 
μέχρις ότου να παρθούν πε
ριοριστικά μετρά, ο κορω- 
νοϊός είχε είδη εξαπλωθεί.

Με αφορμή και την άφιξη 
των τουριστών από το εξωτε
ρικό στη Ρόδο, πρέπει να εί
μαστε σε εγρήγορση. Σε 
προσωπικό επίπεδο θα πρέ
πει να συνεχίσουμε να τη
ρούμε τις αποστάσεις και να 
ακολουθούμε όλες τις οδη
γίες του ΕΟΠΥΥ.

Η χρήση μάσκας η οποία 
να καλύπτει όλο το πρόσωπο

και τη μύτη είναι απαραίτητη, 
ειδικά σε κλειστούς χώρους.

Σε επίπεδο τοπικής κοινω
νίας η ανίχνευση και απομό
νωση εισαγόμενων κρουσμά
των είναι απολύτως ανα
γκαία. Ο αποτελεσματικός 
έλεγχος των "hot spots", αν

αυτά υπάρξουν (π.χ. σε μπαρ, 
ξενοδοχεία κ.λπ.), είναι εξί
σου σημαντικός.

Επίσης, θα πρέπει να στη
ρίξουμε και οικονομικά τις 
κοινωνικές ομάδες που 
έχουν πληγεί. Σας συνιστώ 
λοιπόν να συνεχίσουμε να

αντιμετωπίζουμε τον COVID- 
19 σοβαρά. Να αποφύγουμε 
τον εφησυχασμό και έτσι να 
είμαστε το παράδειγμα αντι
μετώπισης για όλο τον κόσμο. 
Ο δρόμος μπροστά δεν θα 
είναι εύκολος αλλά μαζί σαν 
κοινωνία θα τα καταφέρουμε
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1  ΕΞΟΡΜΗΣΗ ΚΙΝΗΤΗΣ ΜΟΝΛΑΛΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΨΥΧΙΚΗ
ΥΓΕΙΑ ΣΤΑ ΝΗΣΙΑ ΤΩΝ Β. ΣΠΟΡΑΑΩΝ Σποραδών (Σκιάθος,
Σκόπελ ...

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

02-07-2020

Επιφάνεια: 94.72 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΞΟΡΜΗΣΗ ΚΙΝΗΤΗΣ 
ΜΟΝΛΑΛΣ 
ΓΙΑ ΤΗΝ ΨΥΧΙΚΗ 
ΥΓΕΙΑ ΣΤΑ ΝΗΣΙΑ 
ΤΩΝ Β. ΣΠΟΡΑΑΩΝ
Η Κινητή Μονάδα Μαγνησίας για 
την Ψυχική Υγεία ανακοίνωσε την 
έναρξη συνεργασίας με τα Κέντρα 
Υγείας των νησιών Βορείων 
Σποραδών (Σκιάθος, Σκόπελος, 
Αλόννησος). Υπό την εποπτεία 
του υπουργείου Υγείας και της 
Αστικής μη Κερδοσκοπικής 
Εταιρείας «Δίοδος» και 
χρηματοδότηση από το ΕΣΠΑ 
2014-2020, η Κινητή Μονάδα 
προάγει την παρακολούθηση 
και τη διασφάλιση της ψυχικής 
υγείας ενηλίκων που είναι 
αποκλεισμένοι από σχετικές 
δομές.Φέρνει την ψυχική υγεία 
και στην πιο απομακρυσμένη 
γωνιά της Μαγνησίας, καθώς 
επίσης προκρίνει την ενημέρωση 
του υγιούς πληθυσμού, με δράσεις 
και ψυχοκοινωνική παρέμβαση. 
Αποτελείται από ψυχιάτρους, 
ψυχολόγους, κοινωνική 
λειτουργό, νοσηλεύτρια.
Οι υπηρεσίες παρέχονται εντελώς 
δωρεάν σε χώρους των Κέντρων 
Υγείας. Οι επικείμενες επισκέψεις 
είναι: ΚΥ Σκοπέλου 15-16 
Ιουλίου, ΚΥ Σκιάθου 5 Αυγούστου 
Οι υπεύθυνοι της Μονάδας 
ευχαριστούν θερμά τους 
Δήμους Σκιάθου, Σκοπέλου και 
Αλοννήσου για την υποστήριξη 
του κοινωφελούς έργου συνολικά 
και όλη τη βοήθεια που παρείχαν.
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1  ΕΡΩΤΗΣΗ ΚΑΤΕΡΙΝΑΣ ΠΑΠΑΝΑΤΣΙΟΥ ΓΙΑ ΕΑΑΕΙΨΕΙΣ
ΣΤΟ ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ ΑΡΓΑΑΑΣΤΗΣ Ερώτηση κατέθεσε η
βουλε ...

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

02-07-2020

Επιφάνεια: 110.3 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΡΩΤΗΣΗ ΚΑΤΕΡΙΝΑΣ 
ΠΑΠΑΝΑΤΣΙΟΥ 
ΓΙΑ ΕΑΑΕΙΨΕΙΣ 
ΣΤΟ ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ 
ΑΡΓΑΑΑΣΤΗΣ
Ερώτηση κατέθεσε η βουλευτής 
Μαγνησίας του ΣΥΡΙΖΑ 
Κατερίνα Παπανάτσιου προς τον 
υπουργό Υγείας σχετικά με τις 
ελλείψεις προσωπικού και τον 
απαραίτητο εκσυγχρονισμό των 
εγκαταστάσεων του Κέντρου 
Υγείας Αργαλαστής.
Στην ερώτησή της η βουλευτής 
αναφέρει ότι το Κέντρο Υγείας, 
που εξυπηρετεί πολίτες από 
την περιοχή της Αγριός έως το 
Τρίκερι, είναι υποστελεχωμένο σε 
διασώστες-πλήρωμα ασθενοφόρου 
και διοικητικούς υπαλλήλους με 
αποτέλεσμα να παρεμποδίζεται η 
εύρυθμη λειτουργία του.
Στη συνέχεια η βουλευτής 
παραθέτει το πρόβλημα της 
έλλειψης ειδικού χώρου υποδοχής 
εκτός κτιρίου (isobox) για τη 
διαλογή των ασθενών και τη 
διαχείριση ύποπτων κρουσμάτων 
κορωνοϊού, αλλά και της μη 
λειτουργίας του οδοντιατρείου 
εδώ και ένα έτος, διότι λείπουν 
οι απαραίτητες χειρολαβές, με 
αποτέλεσμα η περιοχή του Νοτίου 
Πηλίου να εξυπηρετείται μόνο από 
ιδιώτες.
Η κ. Κατερίνα Παπανάτσιου 
επισημαίνει ότι το κτίριο που 
είναι κατασκευασμένο τη δεκαετία 
του ’80, χρήζει μηχανολογικού 
εκσυγχρονισμού και ενεργειακής 
αναβάθμισης, έτσι ώστε να μειωθεί 
σημαντικά το κόστος των δαπανών 
συντήρησης και θέρμανσης.
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1  Έργο πνοής για τη δημόσια Υγεία
Πηγή: STAR PRESS Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-07-2020

Επιφάνεια: 601.28 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4295

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

^ Ανακαινίστηκε πλήρω$ η καρδιολογική μονάδα στο Παίδων «Η Αγία Σοφία»

Παραδόθηκε επισήμωε 
χθεε από ιδιωτική 
εταιρεία η πλήρωε 
ανακαινισμένη και 
εκσυγχρονισμένη 
καρδιολογική μονάδα 
του παιδιατρικού 
νοσοκομείου 
«Η Αγία Σοφία».

καρδιολογική μονάδα, η 
οποία έχει τεθεί ήδη σε λει
τουργία, έχει δυναμικότητα

20 κλινών και συνολική έκταση 
570 τετραγωνικών μέτρων. Με 
την παράδοση του συγκεκριμένου 
έργου ολοκληρώνεται το 82% ms 
avaKaivions των δύο μεγαλύτε
ρων παιδιατρικών νοσοκομείων 
«Η Αγία Σοφία» και «Παναγιώτηε 
και Αγλαΐα Κυριάκού».

Ο acting CEO ms exaipeias, 
κ. Γιαν Κάραε, δήλωσε: «Είμα
στε ιδιαίτερα υπερήφανοι για τη 
φιλόδοξη πρωτοβουλία pas για 
την πλήρη ανακαίνιση των δύο 
μεγαλύτερων παιδιατρικών νο
σοκομείων ms Ελλάδαε. Αυτό 
το έργο βρίσκεται στην καρδιά

ms δέσμευσήβ pas am κοινωνι
κή συνεισφορά και αποτελεί με
γάλο μέρο$ ms στρατηγικήε 
pas για την εταιρική υπευθυνό
τητα.Ecos σήμερα, έχουμε ολο
κληρώσει την ανακαίνιση των δύο 
νοσοκομείων κατά 82%. Συνολι
κά, έχουμε παραδώσει26 έργα 
ανακαίνισης, μεταξύ των οποίων 
20 νοσηλευτικέε μονάδες, που 
στηρίζουν σημαντικά εκατοντάδεε 
χιλιάδες παιδιά, rous γονείς mus 
και το προσωπικό των νοσοκομεί
ων. Το έργο pas δεν σταματά εδώ, 
φυσικά, καθώς συνεχίζουμε και 
παραμένουμε αφοσιωμένοι στην

πλήρη ανακαίνιση των δύο νοσο
κομείων».

Η ανακαίνιση ms καρδιολογι- 
κήε μονάδαε του παιδιατρικού νο
σοκομείου «Η Αγία Σοφία» περι
λαμβάνει τον πλήρη εκσυγχρονι
σμό των ηλεκτρομηχανολογικών 
εγκαταστάσεων και των συστημά
των κλιματισμού, θέρμανσης και 
εξαερισμού, καθώς και τον εφο
διασμό με τον απαραίτητο γραφει- 
ακό και ξενοδοχειακό εξοπλισμό. 
Πραγματοποιήθηκαν, επίσης, 
εκτενείς χρωματικές και διακο- 
σμητικές παρεμβάσεις, οι οποίες 
δημιουργούν πλέον ένα ευχάρι

στο περιβάλλον νοσηλείας για 
mus μικρούς ασθενείς.

Η ιδιωτική εταιρεία ξεκίνησε 
το έργο ανακαίνιση$ στα δύο 
νοσοκομεία «Η Αγία Σοφία» και 
«Παναγιώτηβ και Αγλαΐα Κυριά
κού» τον Απρίλιο του 2014 στο 
πλαίσιο του προγράμματος 
Εταιρικής Υπευθυνότητάς του. 
Μέχρι οήμερα, έχουν παραδο
θεί 26 έργα ανακαίνισης μετα
ξύ των οποίων 20 νοσηλευτικέβ 
μονάδεε, συνολικής έκτασηε 
12.680 τ.μ. και δυναμικότηταβ 
459 κλινών.
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1  Εξι νέες κλίνες ΜΕΘ στο Νοσοκομείο Χανίων
Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-07-2020

Επιφάνεια: 473.13 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΜΕ ΔΩΡΕΑ TOY ΙΔΡΥΜΑΤΟΣ “ΝΙΑΡΧΟΣ”

Εξι νέες κλίνες ΜΕΘ 
στο Νοσοκομείο Χανιών

Εξι νέες κλίνες στην 
Μονάδα Εντατικής 
Θεραπείας τον Νοσο
κομείου Χαν ίων, 15 
κλίνες στο Πανεπι
στημιακό Νοσοκομείο 
Ηρακλείου και τέσσε
ρις στο “Βενιζέλειο 
Νοσοκομείο” Ηρα
κλείου πρόκειται να 
δημιονργηθονν από 
τη δωρεά τον Ιδρύ
ματος Σταύρος Νιάρ- 
χος, ύψους 15 εκα
τομμυρίων ευρώ για 
όλη m χώρα.

Η
 δωρεά θα διατε
θεί για τη δημι
ουργία μονάδων 

που θα στεγάσουν 174 
υπερσύγχρονες νέες κλί
νες εντατικής θεραπείας, σε 
15 δημόσια νοσοκομεία σε 
διάφορες περιοχές της χώ
ρας. Συγκεκριμένα, 155 κλί
νες θα δημιουργηθούν σε 
Μονάδες Εντατικής Θερα
πείας και οι υπόλοιπες 19 
θα υπάγονται σε Μονάδες 
Αυξημένης Φροντίδας.

Χθες υπερψηφίστηκε από 
την Ολομέλεια της Βου
λής το σχετικό νομοσχέδιο 
για την τροποποίηση της 
σύμβασης δωρεάς μεταξύ 
του Ιδρύματος Σταύρος 
Νιάρχος και του ελληνικού 
Δημοσίου. Υπέρ της αρ
χής του νομοσχεδίου τά
χθηκαν η ΝΔ και το Κίνη
μα Αλλαγής. Από την πλευ
ρά τους, ΣΥΡΙΖΑ, Ελληνική 
Λύση και ΜέΡΑ25 δήλω
σαν “παρών” ενώ το ΚΚΕ 
καταψήφισε.

Ο υφυπουργός Υγείας Βα
σίλης Κοντοζομάνης επι- 
σήμανε ότι «με την κύρω
ση της συμφωνίας, ο συ
νολικός προϋπολογισμός

Ο πρωθυπουργός Κυριάκος Μηχσοχάκης (Α) και ο πρόεδρος χου Δ.Σ. χου Ιδρύμαχος Σχαύρος 
Νιάρχος, Ανδρέας Δρακόπουλος (Δ), συνομιλούν σχην ειδική εκδήλωση χου Υπουργείου Υγείας

χθες βράδυ.

της προσφοράς του Ιδρύ
ματος Σταύρος Νιάρχος 
αγγίζει τα 400 εκατ. ευρώ».

Ο πρώην αναπληρωτής 
υπουργός Υγείας Παύλος 
Πολάκης έκανε λόγο για 
ασάφειες ως προς τη με
θοδολογία και τους στό
χους της κυβέρνησης στη 
διάθεση των χρηματικών 
ποσών της δωρεάς, ενώ 
την κατηγόρησε ότι έδωσε 
από την αρχή της χρονιάς 
μέχρι σήμερα, τα μισά λε
φτά από αυτά που είχε 
προϋπολογίσει για τον κύ
κλο εργασιών του υπουρ
γείου Υγείας. Για αναπά
ντητα ερωτηματικά ως 
προς την επιλεξιμότητα

των νοσοκομείων για τα 
οποία η κυβέρνηση απο
φάσισε ότι πρέπει να ενι- 
σχυθούν μέσω της συγκε
κριμένης δωρεάς, έκαναν 
λόγο τα άλλα κόμματα της 
αντιπολίτευσης.

Ο πρωθυπουργός, Κυριά
κος Μητσοτάκης, το βράδυ 
της Τετάρτης παρευρέθηκε 
σε εκδήλωση του ιδρύμα
τος “Σταύρος Νιάρχος” για 
τη δωρεά.

«Είναι πολλά τα παρα
δείγματα ιδιωτικών προ
σφορών οι οποίες καθυ
στέρησαν ή χάθηκαν στον 
βάλτο της γραφειοκρατίας» 
τόνισε και ανέλαβε τη δέ
σμευση ότι «με στόχο τη

διαφάνεια και την αποτε- 
λεσματικότητα όλων αυ
τών των διαδικασιών, πολύ 
σύντομα η προεδρία της 
Κυβέρνησης θα θέσει σε 
χρήση μία ειδική ηλεκτρο
νική πλατφόρμα. Εκεί θα 
γεφυρώνονται οι ανάγκες 
κάθε φορέα του Δημοσίου 
με τις δωρεές των ιδιωτών. 
Και, στη συνέχεια, θα πα- 
ρακολουθείται βήμα -βήμα 
η υλοποίηση του κοινού 
έργου. Ετσι, και ο κάθε χο
ρηγός θα είναι σίγουρος για 
την πορεία της προσφοράς 
του, αλλά και το κράτος 
θα ελέγχει αν καλύπτονται 
με σωστό τρόπο τα κενά 
που υπάρχουν».
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Νέο ΕΣΥ με 
αξιοποίηση 
των δωρεών

■ Εύσημα του πρωθυπουργού στο δημόσιο 
σύστημα υγείας αλλά και ύμνοι για xous 
ιδιώτεε που προσφέρουν στα νοσοκομεία

Ε
ύσημα στο δημόσιο σύ
στημα υγείας απέδωσε ο 
πρωθυπουργός Κ. Μη- 
τσοτάκης, μιλώντας στον 
αύλειο χώρο του Νο
σοκομείου «Σωτηρία» σε ειδική εκ
δήλωση για τη δωρεά του Ιδρύμα

τος «Σταύρος Νιάρχος» με σκοπό τη 
δημιουργία νέων κλινών ΜΕΘ, ενώ 
προανήγγειλε και μια «νέα εποχή» 
για πς δωρεές ιδιωτών προς το Δη
μόσιο. Συγκεκριμένα, ο πρωθυπουρ
γός αναφέρθηκε σε τερά- 
σηες αλλά και αναξιοποί
ητες δυνάμεις του δημόσι
ου συστήματος υγείας, οι 
οποίες φανερώθηκαν τους 
τελευταίους μήνες με την 
πανδημία του Covid-19, 
οπότε η Πολιτεία απέδειξε 
όπ με σωστό σχέδιο, ανοι
χτό μυαλό και τολμηρή δι
οίκηση μπορεί να ης κινητοποιήσει.

Τονίζοντας ότι σήμερα, καθώς 
η κατάσταση ομαλοποιείται, αρκε
τές ΜΕΘ επιστρέφουν στην αρχι
κή αποστολή τους, ο πρωθυπουρ
γός υπογράμμισε όη, ενώ πριν από 
λίγους μήνες διαθέταμε 5,5 μονά
δες ανά 100.000 κατοίκους -με ευ
ρωπαϊκό μέσο όρο ης 12-, θα φτά
σουμε τις 12 μέχρι το τέλος του 
2020. Εξέλιξη την οποία χαρακτή
ρισε άθλο του υπουργείου Υγείας, 
των διοικήσεων των νοσοκομείων 
και κυρίως των γιατρών και των νο-

σαλευτών. Σχευκά με την προσφο
ρά του Ιδρύματος «Σταύρος Νιάρ
χος», ύψους περίπου 28.000.000 
ευρώ, ανέφερε ότι με αυτή θα χρη
ματοδοτηθούν οι υποδομές των νέ
ων ΜΕΘ και ΜΑΦ, αλλά και δύο κε
ντρικές μονάδες μοριακού ελέγχου 
με τα αντιδραστήριά τους.

Από την ομιλία του πρωθυπουρ
γού δεν έλειψαν και τα «βέλη» προς 
προηγούμενες κυβερνήσεις, καθώς 
έκανε λόγο για πολλά παραδείγμα

τα ιδιωτικών προσφορών 
οι οποίες καθυστέρησαν 
ή χάθηκαν στον βαλτό της 
γραφειοκραήας, δεσμευό
μενος προσωπικά πως κά
θε ιδιωτική δωρεά θα βρί
σκει τη θέση που της αξί
ζει, θα έχει από την Πο
λιτεία τα κίνητρα για να 
εκπονηθεί και από τη Δη

μόσια Διοίκηση τις συνθήκες για 
να υλοποιηθεί. Προς αυτήν την κα
τεύθυνση ανακοίνωσε την εκκίνη
ση -σύντομα- ειδικής αλεκτρονικής 
πλατφόρμας που θα γεφυρώνει τις 
ανάγκες κάθε φορέα του Δημοσίου 
με τις δωρεές των ιδιωτών και στη 
συνέχεια θα παρακολουθεί βήμα βή
μα την υλοποίηση του κοινού έργου.

Ετσι, κάθε χορηγός θα είναι σί
γουρος για την πορεία της προσφο
ράς του, αλλά και το κράτος θα ελέγ
χει εάν καλύπτονται με σωστό τρόπο 
τα κενά που υπάρχουν.

Εξήγγειλε νέα 
πλατφόρμα 

για τη σωστή 
διαχείριση 

των δωρεών

Ο πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης με τον πρόεδρο του Ιδρύματος «Σταύρος Νιάρχος» Ανδρέα Αρακόπουλο στη χθε 
σινή εκδήλωση
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